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سکانس اول؛ »او«
آن شب شــوم دی ماه که خبرِ تلخِ پروازِ سردار رسید، نوشتیم 
»رفته ســردار نفس تازه کند برگردد«. و حالا برگشــته است. 
راستش خیلی وقت است که برگشــته. اصلا »او« هیچ وقت 

نرفته بود؛ نه از خاطر و نه از خاطره هایمان. 
 چشم هایش درخشان تر از همیشــه، کابوس دشمن شده. 
کابوس همه آن هایی که حتی از قاب عکسش در سالن محل 
مصاحبه و تندیسش گوشه ورزشگاه  می ترسند و یارای دیدن 
آن چشــم هایی که یک عمر با ما از قصه رشــادت و شجاعت 

سخن گفتند، را ندارد. 

سکانس دوم: »ما«
»ما«کم گذاشــتیم. وقتی از »انتقام سخت« سخن گفتیم و 
به اعتراف وزیر خارجه کنونــی، آمریکایی ها گفتند بگذارید ما 

تعیین کنیم که چطور انتقام سخت بگیرید! 
»ما« کم گذاشتیم و میدان را خالی کردیم وقتی به اسم »رفتار 
دیپلماتیک« مــکان کنفرانس خبری تیم ســعودی را عوض 
کردیم تا چشمشــان به چشــمان نافذ »مرد میدان« نیفتد. 
کم گذاشتیم و اشــتباه کردیم که انتظاراتشــان ارتقا یافت و 
ازقاب عکس در سالن مصاحبه تهران به تندیس در ورزشگاه 

اصفهان رسید. 

سکانس سوم: »آنها«
 هیچ وقت »دوســت« نبودند. برداری هم نکردند. حالا شاید 
بهتر بفهمیم هدف از توافق، آن طور هم که برخی فکر می کردند 
اشتراکات مذهبی منطقه ای و عقلِ برسر جا آمده بن سلمان 
نبوده. »آنها« وقتی نتوانستند با قوی ترین ارتش نامنظم تاریخ 
جهان یعنی داعش از عهده حاج قاسم و یارانش برآیند، گفتند 

با »دوستی« نماد حاج قاسم را حذف کنیم. 
دیروز وزیر خارجه بالاخره واکنش نشــان داد و گفت: »روابط 
تهران و ریاض در مســیر درســت خود پیش می رود؛ ما نباید 
اجازه دهیم ورزش تبدیل به یک اهرم سیاســی در دست هر 
طرفی شــود.« گفت که توافق کرده اند بازی دوباره تکرارشود. 
خب پس مهم این اســت که تحت هر شــرایطی این دوستی 
توافقیِ)!( خراب نشــود ولو اگــر تیم عربســتانی با تماس 

مستقیم از خاک سعودی، جواز برگشــت سریع السیر از 
ایران گرفته باشــد و حتی نمانده باشــد که ما به خودمان 
بیاییم و ببینیم اصلا چه خبر بود و چه خبر شــد و چرا این 
شکلی شــد! و ما همچنان از »دوستی« و »توافق« حرف 
می زنیم و برای afc تعیین تکلیف می کنیم که حواسش 

به سیاست های منطقه ای ما باشد!

سکانس چهارم: »تو«
همان قدر که مقتدر بودی، مظلوم هم هستی. مدیر باشگاه 
شــهرمان مقابل چشــمان میلیون ها مخاطب تلویزیون، 
صاف در چشــمان همه ما نگاه می کند و می گوید »چون 
50 هزار هوادار در ورزشگاه بود، نمی شد و نمی توانست به 

درخواست تیم سعودی جامه عمل بپوشاند.«!
میبینی ســردار؟ اگر آن 50 هزار هــوادار نبودند، یحتمل 

»ســاکت« هم مثــل »امیرعبداللهیان« ســکوت می کرد و 
تندیس شاید دیگر هیچ وقت در ورزشــگاه نبود. شاید بعد از 
این هم نباشد چون قوانین ورزشی این را می گوید. خب کاش 
از اول به آن قوانینی که به وقت مصلحت، رنگ منفعت به خود 
می گیرد و به نفع مافیای زد و بند در ورزش منطقه)عربستان(، 

تغییر می کند، عمل می کردید تا لااقل  بی حرمتی نشود. 
اما بی خیــال همه این روزها و شــب هــای پرماجرای تمام 
نشــدنی. »تو« هنوز هم اینجایی حاج قاسم. وقتی از خیابان 
های امن شــهر گذر می کنیم و نامت را بر تابلوی اتوبانی می 
بینیم که صدقه ســر ایثار شــما و رفقایت در آن هشت سال و 
پس از آن هشت سال داریم، بیشــتر از همیشه به یادت می 

افتیم.
بی خیالِ تمام توافقات پشــت پرده و دوستی های مصلحتی 
و کم گذاشــتن هایی که خجلت زده مان کرده. مهم این است 
که در تاریخ این سرزمین، نام »تو«، نام »شما« قهرمان ملی 
حک شــده اســت. قهرمان ملتی که دلتنگتان است هرچند 
شما همیشه هســتید؛ هیچ وقت نرفته اید؛ نه از خاطر و نه از 

خاطره هایمان.
چشم هایت سردار درخشان تر از همیشه، کابوس دشمن شده. 
کابوس همه  آن هایی که حتی از قاب عکست در سالن محل 
مصاحبه و تندیست گوشه ورزشگاه می هراسند و یارای دیدن 
آن چشــم هایی که یک عمر با ما از قصه رشــادت و شجاعت 
سخن گفتند، را ندارد. آن چشم ها همیشه با ما حرف می زند. 
ما امتیازِ در امنیت و آزادی بودنِ وطن را از صدقه ســر شما و 
نبودنِ امروز شما داریم؛ سه امتیاز زمین بازی را می خواهیم 
چکار؟  فدای سرتان که حتما در آن شب تلخ دی ماه، روی تنِ 

بی سرِ سرور و سالار شهدا آرام گرفت.  

سکانس اول؛ »او«

زاینده رود: آن شب شوم دی ماه که خبرِ تلخِ پروازِ سردار 

رسید، نوشتیم »رفته سردار نفس تازه کند برگردد«. و حالا 
برگشته است. راستش خیلی وقت است که برگشته. اصلا 
»او« هیچ وقت نرفته بود؛ نه از خاطر و نه از خاطره هایمان. 
 چشم هایش درخشان تر از همیشه، کابوس دشمن شده. 
کابوس همه آن هایی که حتی از قاب عکســش در سالن 
محل مصاحبه و تندیســش گوشه ورزشــگاه  می ترسند 
و یارای دیدن آن چشــم هایی که یک عمر  بــا ما از قصه 

رشادت و شجاعت سخن گفتند، را ندارند. 

سکانس دوم: »ما«

»ما«کم گذاشتیم. وقتی از »انتقام سخت« سخن گفتیم 
و آمریکایی ها در کمال وقاحت گفتند بگذارید شیوه انتقام 

را ما تعیین کنیم!
»ما« کم گذاشــتیم و میدان را خالی کردیم وقتی به اسم 
»رفتار دیپلماتیک« مکان کنفرانس خبری تیم سعودی را 
عوض کردیم تا چشم شان به چشمان نافذ »مرد میدان« 
نیفتد. کم گذاشتیم و اشتباه کردیم که انتظارات شان ارتقا 
یافت و ازقاب عکس در ســالن مصاحبه تهران به تندیس 

در ورزشگاه اصفهان رسید. 

سکانس سوم: »آنها«

 هیچ وقت »دوســت« نبودند. برادری هــم نکردند. حالا 
 شاید بهتر بفهمیم هدف از توافق، آن طور هم که برخی فکر 
می کردند اشــتراکات مذهبی منطقه ای و عقلِ برسر جا 
آمده بن سلمان نبوده. »آنها« وقتی نتوانستند با قوی ترین 
ارتش نامنظم تاریخ جهان یعنی داعش از عهده حاج قاسم 
و یارانش برآیند، گفتند با »دوســتی« نماد حاج قاسم را 

حذف کنیم. 
دیروز وزیــر خارجه بالاخــره واکنش نشــان داد و گفت: 
»روابط تهران و ریاض در مسیر درست خود پیش می رود؛ 
ما نباید اجازه دهیم ورزش تبدیل به یک اهرم سیاســی 
در دست هر طرفی شــود.« گفت که توافق کرده اند بازی 

دوباره تکرارشــود. خب پس مهم این اســت که تحت 
هر شــرایطی این دوســتی توافقی)!( خراب نشــود 
ولو اگر تیم عربســتانی بــا تماس مســتقیم از خاک 
ســعودی، جواز برگشت ســریع الســیر از ایران گرفته 
باشــد و حتی نمانده باشــد که ما به خودمــان بیاییم 
 و ببینیم اصــلا چه خبر بــود و چه خبر شــد و چرا این 
شــکلی شــد! و ما همچنان از »دوســتی« و »توافق« 
حرف می زنیم و برای afc تعییــن تکلیف می کنیم که 

حواسش به سیاست های منطقه ای ما باشد!

سکانس چهارم: »تو«

همان قدر کــه مقتدر بودی، مظلوم هم هســتی. مدیر 
باشگاه شــهرمان مقابل چشــمان میلیون ها مخاطب 

تلویزیون، صاف در چشــمان همه ما نگاه می کند و تلویحا 
می گوید چون 50 هزار هوادار در ورزشــگاه بود، نمی شــد 
و نمی توانســت به درخواســت تیم ســعودی جامه عمل 

بپوشاند!
میبینی ســردار؟ اگــر آن 50 هزار هــوادار نبودند، یحتمل 
»ســاکت« هم مثل »امیرعبداللهیان« ســکوت می کرد 
و تندیس شاید دیگر هیچ وقت در ورزشــگاه نبود. شاید 
بعد از این هم نباشد چون قوانین ورزشی این را می گوید. 
خب کاش از اول به آن قوانینی که به وقت مصلحت، رنگ 
منفعت به خود می گیرد و به نفع مافیای زد و بند منطقه در 
ورزش)عربستان(، تغییر می کند، عمل می کردید تا لااقل  

بی حرمتی نشود. 
اما بی خیال همه این روزها و شــب های پرماجرای تمام 
 نشــدنی. »تو« هنوز هــم اینجایی حاج قاســم. وقتی از 
تمام کوچه پس کوچه ها و خیابان هــا و اتوبان های امن 
شــهر گذر می کنیم که صدقه سر ایثار شــما و رفقایت در 
آن هشت ســال و پس از آن هشت ســال داریم، بیشتر 
از همیشــه به یادت مــی افتیم.بی خیالِ تمــام توافقات 
پشت پرده و دوســتی های مصلحتی و کم گذاشتن هایی 
که خجالــت زده مان کرده. مهم این اســت کــه در تاریخ 
این ســرزمین، نام »تو«، نام »شــما« قهرمان ملی حک 
شــده اســت. قهرمان ملتی که دلتنگ تان اســت هرچند 
شما همیشــه هســتید؛ هیچ وقت نرفته اید؛ نه از خاطر 
و نــه از خاطره هایمان.چشــم هایت ســردار درخشــان 
تر از همیشــه، کابوس دشــمن شــده. کابوس همه  آن 
هایی که حتی از قاب عکست در ســالن محل مصاحبه و 
تندیست گوشــه ورزشگاه می هراســند و یارای دیدن آن 
چشــم هایی که یک عمر با ما از قصه رشــادت و شجاعت 
ســخن گفتند، را ندارند. آن چشــم ها همیشه با ما حرف 
می زنــد. ما امتیازِ امنیــت و آزادی وطن را از صدقه ســر 
 شما و رفقای شــهیدتان داریم؛ ســه امتیاز زمین بازی را 
می خواهیم چکار؟  فدای سرتان که حتما در آن شب تلخ 

دی ماه، روی تنِ بی سرِ سرور و سالار شهدا آرام گرفت.  

آگهی برگزاری مناقصه عمومی 

شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان

نوبت  اول

شركت آب و فاضلاب استان اصفهان در نظر دارد عمليات اجرايی به شرح زير را از طريق مناقصه عمومی به پيمانكاران واجد شرايط واگذار نمايد.

مهلت تحويل اسناد به دبيرخانه معاملات شرکت اتاق۲9۲ : تاساعت : 13:00 روز شنبه به تاریخ 140۲/07/۲9
تاريخ گشايش اسناد مناقصه : از ساعت 08:00 صبح روز یکشنبه به تاریخ 140۲/07/30

دريافت اسناد : سايت اينترنتی
WWW.abfaesfahan.ir  شركت آب و فاضلاب استان اصفهان

WWW.iets.mporg.ir پايگاه ملی اطلاع رسانی مناقصات
شماره تلفن گويا:  3513۲338- 031

مبلغ تضمين)ريال (مبلغ برآورد )ريال(محل تامين اعتبارموضوع مناقصهشماره مناقصه

402-3-263
عملیات مدیریت بهره برداری از 
شبکه فاضلاب منطقه دو اصفهان

81.707.187.8422.741.215.000جاری

مجیــد زین العابدین، دبیر  آزاده فرهنگمند
ســی وپنجمین جشــنواره 
بین المللی فیلم های کودکان و نوجوانان در نشست 
خبری این جشنواره ضمن تشکر از شهردار اصفهان 
برای فراهم کردن امکانات برگزاری جشنواره گفت: جشنواره بین المللی کودک و نوجوان 
از جشنواره های معتبر سینمایی اســت که رتبه الف را در بین فیلم سازان مطرح جهان 

دارد و اعتبار حرفه ای و سینمایی ویژه ای را به خود اختصاص داده است.
وی در ادامه افزود: 55۹ اثر به دبیرخانه جشــنواره فیلم های کودکان و نوجوانان ارسال 
شده که 35۹ اثر از فیلمســازان داخلی و 200 اثر از 3۹ کشــور خارجی است. در بخش 
رقابتی 62 فیلم بــه رقابت می پردازند کــه در بخش ملی 14 فیلم بلنــد، 12 فیلم کوتاه 
داستانی و 12 فیلم کوتاه پویانمایی و در بخش بین الملل 13 فیلم بلند داستانی حضور 
دارند. فیلم ها در 2 پردیس ســینمایی ســاحل و چهارباغ برای داوران کودک و نوجوان 
اکران می شود و سینمای ســوره روزانه در 4 نوبت برای مهمانان جشنواره به اکران آثار 

می پردازد.
سینماهای مربوط به اکران های مردمی نیز در ایام  برگزاری جشنواره، روزانه 2 نوبت به 

اکران آثار می پردازند.
زین العابدین در ادامه افزود: برای اولین بار 5 جایزه به این جشنواره اضافه شده است 
که جایزه ابونصر فارابی و جایزه صلح ازجمله آنهاست. گرامیداشت هنرمندانی همچون 

منوچهر والی زاده و آرش میراحمدی نیز از دیگر برنامه های جانبی جشنواره است.

خوشــحالیم که اصفهان میزبان یک رویداد 
ملی و بین المللی است 

علی قاسم زاده، شهردار اصفهان نیز در این نشست 
خبری اظهار کرد: جشــنواره بین المللی فیلم های 

کودک و نوجوان در واقع گشایش افقی برای آینده است و امیدوارم کودکان و نوجوانان 
در تمامی کشور و حتی جهان بتوانند در این رویداد حضور داشته باشند. 

قاسم زاده افزود: انتظار می رود جشــنواره فقط به سالن های ســینما محدود نشود و 
به همین دلیل امسال 280 رویداد ویژه  در محله های شهر اجرا می شود. هزار نوجوان در 
فرآیند برگزاری جشــنواره به عنوان داور و خبرنگار فعالیت دارند و هر روز از صبح تا ظهر 
طی هماهنگی که بــا عزیزان مان در آموزش و پروش انجام شــده، میزبان حضور هزار 

دانش آموز در سالن های سینما خواهیم بود.
شهردار اصفهان گفت: بزرگ ترین سرمایه برای ارتقای سطح فرهنگی و جایگاه شهرداری 
در اصفهان نوجوانان هســتند و باید به تحقــق این امر کمک کنند؛ اما در این راســتای 
صندوق پروانه تاسیس شده که می تواند کمک کننده باشد. همچنین برنامه ریزی هایی 
برای احداث 2سالن ســینمایی تخصصی کودک و نوجوان در شهر رویاها صورت گرفته 

است.
 شهردار اصفهان با بیان اینکه شرایطی فراهم شده  تا کودکانی که شرایطی خاص دارند، 
بتوانند در این جشن ها و جشنواره شــرکت کنند، گفت: در بیمارستان های امام حسین 

)ع( و امید ویژه برنامه هایی برای این کودکان برگزار خواهد شد.

در نشست خبری سی وپنجمین جشنواره بین المللی فیلم های کودکان و نوجوانان اصفهان عنوان شد:

همکاری هزار نوجوان با جشنواره به عنوان خبرنگار و داور
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 انفجار مواد آتش زا در خمینی شهر اصفهان یک کشته داشت
سخنگوی مرکز حوادث و فوریت های پزشکی اصفهان گفت: انفجار مواد آتش زا در پی حادثه رانندگی 
یک دستگاه موتورسیکلت در خمینی شهر اصفهان، سبب جان باختن موتور سوار و مصدوم شدن یک 
تن دیگر شد.عباس عابدی روز سه شنبه در گفت و گو با خبرنگار ایرنا افزود:ساعت ۲۳ و ۳۸ دقیقه 
این حادثه در خیابان شریعتی شمالی خمینی شهر به سامانه ۱۱۵ اعلام و ۲ دستگاه آمبولانس به 
محل حادثه اعزام شدند.وی ادامه داد: به دلیل انفجار مواد محترقه پس از زمین خوردن موتورسیکلت 
یک مرد ۲۵ ساله به دلیل سوختگی روانه بیمارستان ۹ دی منظریه شد همچنین یک مرد ۲۰ ساله 
در این حادثه پس از انتقال به بیمارســتان جان باخت.به گزارش ایرنا، اورژانس پیش بیمارستانی 
استان اصفهان از ۱۶۱ پایگاه امدادی شامل ۸۱ پایگاه شهری، ۷۹ پایگاه جاده ای و یک پایگاه امداد 
هوایی و ۲ دستگاه اتوبوس آمبولانس برخوردار است.شهرستان خمینی شهر در ۱۰ کیلومتری غرب 

کلانشهر اصفهان واقع شده است.
 

رییس اداره تعاون، کار و رفاه اجتماعی اردستان:

یک کارگر در کارخانه فولاد کویر اردستان جان باخت
رییس اداره تعاون، کار و رفاه اجتماعی شهرستان اردستان از مرگ یک کارگر در کارخانه فولاد کویر این 
شهرستان خبر داد.وحید نقوی در گفت وگو با خبرنگار مهر، اظهار داشت: صبح روز یک شنبه نهم مهرماه 
یک حادثه منجر به فوت برای یکی از کارگران شاغل در کارخانه »فولاد کویر« شهرستان اردستان اتفاق 
افتاد.وی افزود: این حادثه با گیر کردن بدن کارگر بین نوار نقاله حین کار در کارخانه رخ داد که بلافاصله 
کارگر مصدوم به دلیل آسیب های وارده جان خود را از دست داد.رئیس اداره تعاون کار و رفاه اجتماعی 
شهرستان اردستان تاکید کرد: جزئیات حادثه هنوز مشخص نیست و مسئولان قضائی و بازرسی اداره 

کار پیگیر جزئیات این حادثه و مقصر احتمالی مرگ این کارگر هستند.
 

راه اندازی صندوق بیماری های خاص و صعب العلاج در نطنز
صندوق بیماری های خاص و صعب العلاج در شهرستان نطنز راه اندازی شد.فرماندار شهرستان نطنز 
در مراسم راه اندازی این صندوق با اشاره به بیمه رایگان ۵ دهک اول جامعه در یک سال گذشته گفت: 
همچنین در این مدت پرداخت حق بیمه دهک های ۶ تا ۱۰ نیز کاهش یافته است.محمد ظریفی افزود: 
در یک سال گذشته ۲۱ بیمار خاص )هموفیلی، تالاسمی، ام اس، کلیوی، دیالیزی( در شهرستان نطنز 
به صورت رایگان و ۷۰ مددجوی بهزیستی زیر پوشش بیمه سلامت قرار گرفتند.وی گفت: حدود ۴۲۰ 

میلیون تومان نیز به ۸۵ نفر بیمار صعب العلاج در این شهرستان پرداخت شد.
 

3 میلیارد کالای قاچاق در کاشان کشف شد
فرمانده انتظامی شهرستان کاشان از کشف و ضبط سه میلیارد ریال کالای قاچاق در شهرستان کاشان 
خبر داد.سرهنگ ایرج کاکاوند در گفت وگو با خبرنگار تسنیم در کاشان  از کشف سه میلیارد ریال کالای 
قاچاق در کاشان خبر داد و اظهارداشت: این کالاهای قاچاق توسط ماموران پلیس مبارزه با مواد مخدر 
این شهرستان با همکاری یگان تکاوری فرماندهی انتظامی استان اصفهان کشف و ضبط شد.وی با بیان 
اینکه اموال قاچاق مکشوفه از یک دستگاه نیسان کشف و ضبط شد، افزود: اموال مکشوفه قاچاق با 
کنترل خودروهای عبوری کشف و ضبط شد و با هماهنگی مقام قضایی از خودرو نیسان بازرسی صورت 
گرفت.فرمانده انتظامی شهرستان کاشان ضمن اشاره به جزییات اموال مکشوفه ابراز داشت: ماموران 
پس از هماهنگی با مرجع قضایی به بازرسی از این خودروها پرداخته که در این عملیات ۶۹۸ کیلوگرم 
بادام ، ۴۰۰ کیلوگرم مویز و ۳۸۴کیلوگرم گردو کشف شد.وی با بیان اینکه تمامی کالاهای مکشوفه فاقد 
مدارک معتبر گمرکی بوده و به صورت قاچاق تهیه شده بودند، گفت: کارشناسان ارزش ریالی کالاهای 

مکشوفه را سه میلیارد ریال برآورد کردند و در این رابطه یک نفر دستگیر شد.

اختصاص ۲ میلیارد ریال بسته لوازم التحریر به دانش آموزان تحت پوشش کمیته امداد کاشان؛

مِهر ِ پُر مِهر

رییس کمیته امــداد با بیان اینکه ۲ میلیارد ریال بســته لوازم التحریر 
به دانش آموزان تحت پوشــش کمیته امداد کاشان اختصاص یافت، 
گفت: یک هزار و ۱۰۰ دانش آموز تحت پوشش کمیته امداد کاشان است.

محســن حمیدی در گفت وگو با خبرنگار تســنیم در کاشــان، ضمن 
اشاره به برگزاری مراسم جشــن عاطفه ها در کاشــان، اظهار داشت: 
یک هزار و ۱۰۰ دانش آموز شهرستان کاشان تحت پوشش کمیته امداد 
امام خمینی)ره( شهرســتان کاشــان هســتند.وی با بیان اینکه این 
دانش آموزان در مدارس مختلف شهرستان کاشان مشغول به تحصیل 
هستند، افزود: هر ساله و به رسم گذشــته اوایل سال تحصیلی جدید 
جشن عاطفه ها در سطح شهرستان کاشان برگزار می شود که امسال نیز 
این برنامه اجرایی شد.رییس کمیته امداد امام خمینی)ره( شهرستان 
کاشان با بیان اینکه در راستای کمک های نقدی و غیرنقدی شهروندان 
کاشانی هشت پایگاه در سطح شــهر پیش بینی شد، ابراز داشت: این 

پایگاه ها در مصلا های  نماز جمعه شهرستان کاشان نیز مستقر بودند.
وی با بیان اینکه دو میلیارد ریال در راســتای کمــک هزینه تحصیلی 
دانش آموزان تحت پوشــش کمیته امداد امام خمینی)ره( کاشــان 
پیش بینی شد، گفت: این اعتبار در قالب بسته های لوازم التحریر میان 
دانش آموزان تحت پوشش توزیع شد.حمیدی ضمن اشاره به نواختن 
نمادین زنگ عاطفه ها در مدارس کاشان تصریح کرد: دانش آموزان هر 

مدرسه با اهدای هدایای نقدی به دانش آموزان بی بضاعت و کم بضاعت 
همان مدرسه کمک می کنند و مبلغ جمع آوری شده در اختیار مدیر هر 
مدرسه است.وی با بیان اینکه ســال گذشته ۲۰۰ میلیون تومان توسط 
دانش آموزان مدارس بــرای هم مدرســه ای های دارای توانایی مالی 
پایین جمع آوری شد، تاکید کرد: امیدواریم امسال با توزیع پاکت های 
مخصوص مبلغ بیشتری از ســوی دانش آموزان به امر اختصاص پیدا 

کند.

زنگ عاطفه ها در مدارس اردستان نواخته شد
ابوالقاسم صادقی نیز در مراســم نمادین »زنگ عاطفه ها« در مدرسه 
دخترانه خواجویی اردستان، اظهار داشــت: هدف از این گونه برنامه ها 

فرهنگ سازی فرهنگ احسان و انفاق بین دانش آموزان است.
وی افزود: مردم شهرستان اردستان در دو مرحله قبل جشن عاطفه ها 
که در شــهریور برگزار شــد، کمک های خوبی را در راســتای کمک به 
دانش آموزان نیازمند داشتند که سومین مرحله آن در چهار مدرسه در 
شهرهای اردستان، زواره و مهاباد و دهستان برزاوند با حضور مسئولان 
برگزار شد.وی افزود: زنگ عاطفه های اردســتان با شعار»آینده ساز 
باشیم« در این دبســتان »دخترانه شــهید خواجویی« نواخته شد و 
کمک های جمع آوری شــده با همکاری امداد و انجمن اولیا و مربیان 

به ســرعت در اختیار خانواده های همان مدرســه یا مدارس همجوار 
دارای دانش آمــوز نیازمند قــرار می گیرد.رییس کمیتــه امداد امام 
خمینی اردســتان گفت: با هماهنگی هایی که صورت گرفته بین همه 
دانش آموزان مــدارس پاکت هایی توزیع شــده و بــه صندوق های 
کمیته امــداد واریز خواهند کرد و کمک هایی که جمع آوری می شــود 
به صورت ۱۰۰ درصد بــه نیازمندان همان مدرســه تعلق خواهد گرفت 
در حالی که در جشن عاطفه های سال قبل نزدیک ۷۵۰ میلیون ریال 
کمک های نقدی جمع آوری شــد که دانش آموزان تقبــل کرده بودند 
و بین مدارس خودشــان توزیع شــد.وی با بیان اینکه این مرحله از 
طرح جشــن عاطفه ها با رویکرد ترویج فرهنگ انفاق و نیکوکاری در 
بین دانش آموزان اجرا می شــود، افزود: امســال در جشن عاطفه ها 
تاکنون ۶۵۰ بســته لوازم التحریر با میانگین هر بسته ۲۵۰ هزار تومان 
توزیع شــده و امیدواریم تا پایان طرح بتوانیم نیازهای دانش آموزان 
را برطرف کنیم و بــا همکاری نیروی مقاومت بســیج و خیریه ها هم 
مقدار ۵۵۰ بسته جمع آوری و توزیع شد.صادقی بیان کرد: نزدیک به 
هفت هزار دانش آموز در سطح منطقه اردستان وجود دارد که ۱۳ درصد 
آن زیر پوشــش کمیته امداد حضرت امام خمینی)ره( قرار دارد که به 
صورت ثابت و موقت بــه آن ها خدمات داده می شــود و نمی گذاریم 

دانش آموزی به خاطر مسائل مالی از تحصیل باز بماند.

رییس دانشگاه پیام نور استان اصفهان گفت: در طرح 
آمایش، دانشگاه پیام نور کاشان به لحاظ کیفی ارتقا و 
تقویت می شود.به گزارش ایرنا، رضا مختاری در آیین 
معارفه سرپرست جدید دانشــگاه پیام نور کاشان، 
افزود: این دانشــگاه از دانشگاه های پیشرو و فعال 
است و بر خلاف برخی دانشگاه ها، دانشگاه پیام نور در 
سال های اخیر کاهش جذب دانشجو نداشته است.

وی اظهار کرد: در اجرای طرح آمایش، قرار اســت با 
هدف خدمت رسانی بهتر و شایسته تر به دانشجویان، 
دانشگاه ها کوچک ســازی، چابک و با کیفیت بهتر 
طراحی شوند.رییس دانشگاه پیام نور استان اصفهان 

در ادامه بیان کرد: در طرح آمایش دانشگاه های پیام 
نور، برخی از دانشگاه ها که می توانند ادامه فعالیت 
بدهند، با ادغام دانشگاه های کوچک شرایط بهتری 
به لحاظ کارمند، عضو هیات علمی، دانشجو و استاد 

پیدا می کنند.
وی گفت: طرح آمایش آموزش عالی پیرو فرمایشات 
مقام معظم رهبری در همه ابعاد به ویژه در دانشگاه 
پیام نور مانند ســایر دانشگاه ها از ســوی سازمان 
مرکزی و بــا همکاری اســتان ها در دســت اقدام 
است.مختاری اضافه کرد: هدف از اجرای این طرح 
سامان دهی واحدها، مرکزها، کارکنان، اعضای هیئت 

علمی دانشگاه ها و رشته های دانشگاهی است تا در 
راستای خدمت رسانی بهتر به دانشجویان و بالا بردن 

آموزش، پژوهش و فناوری گام بردارند.
به گفته وی، طرح آمایش یک بار در ســال ۱۳۹۸در 
مرکزهای دانشگاه پیام نور اســتان اصفهان اجرا و 
طی آن ۱۴ واحد دانشــگاه پیام نور که شرایط لازم را 

نداشتند با هم ادغام شدند.

 دانشگاه پیام نور کاشان با اجرای طرح آمایش، تقویت 
می شود

رییس مرکز مدیریت بحران کاشان ضمن اشاره به ساخت و ساز ساختمان های بلندمرتبه در کاشان در سال های گذشته گفت: کاشان نیازمند ۱۰۰ میلیارد تومان تجهیزات 
ایمنی و امداد و نجات است.هادی کاشانی نژاد در گفت وگو با خبرنگار تسنیم در کاشان، ضمن اشاره به ساخت و سازهای ساختمان های بلندمرتبه در شهرستان کاشان 
در سال های گذشته، اظهار داشت: با وجود این ساخت و سازها لزوم تامین تجهیزات امداد و نجات با وجود این ساختمان ها بیش از پیش احساس می شود.وی با 
بیان اینکه نبود تجهیزات لازم مانند خودروهای بالابر، خودروهای امداد و نجات و دیگر امکانات و تجهیزات می تواند خسارات جبران ناپذیری را به دنبال داشته باشد، 
افزود: سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری کاشان خوشبختانه از امکانات خوبی برخوردار است که در مواقع لزوم از این امکانات بهره می برد.رییس مرکز 
مدیریت بحران شهرستان کاشان افزود:  با توجه به ساخت و سازهای ساختمان های بلند مرتبه در این شهرستان لزوم تامین تجهیزات ایمنی و آتش نشانی متناسب 
با این ساخت و سازها بیش از پیش احساس می شود.وی با بیان اینکه در زمینه تامین تجهیزات ایمنی و آتش نشانی نظیر خودرو امداد و نجات و بالابر هیدرولیکی ۵۵ 
متری مکاتباتی با سازمان دهیاری ها و شهرداری های وزارت کشور صورت گرفته است، گفت: بر اساس برآوردهای صورت گرفته تجهیزات مورد نیاز سازمان آتش  نشانی 
و خدمات ایمنی شهرداری کاشان به ۱۰۰ میلیارد تومان می رسد.کاشانی نژاد با بیان اینکه لازم است تا در تامین هزینه های خودرو امداد و نجات و بالابر هیدرولیکی 
مشارکت بخش های مرتبط بیش از پیش سرعت بخشیده شود، تصریح کرد: تامین این تجهیزات ویژه سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری کاشان نقش 

موثری در کاهش خسارات جانی و مالی به دنبال دارد.

خبر روز کاشان نیازمند 100 میلیارد تومان تجهیزات ایمنی و امداد و نجات است

عکس خبر

کشف بقایای دو خانه 
مسکونی در تپه های 

سیلک کاشان
بقایــای دو خانه مســکونی ویک آبراه 
سفالی مربوط به دوره ماد و اوایل دوره 
هخامنشی در تپه سیلک کاشان کشف 
شد.رییس موزه ملی ایران و سرپرست 
کاوش و بازنگری تپه های سیلک گفت: 
این طرح با هدف حفظ آثار در بستر اصلی 
باستان شناســی و با نگاه ساماندهی 
محیطــی و ارائه تصویر روشــن تری از 

تپه های سیلک در حال اجراست.

مدیر شرکت پخش فرآورده های نفتی استان اصفهان خبر داد:

نیاز 2هزار میلیارد تومانی برای انتقال انبارهای فرآورده های 
نفتی در کاشان

مدیر شرکت پخش فرآورده های نفتی اســتان اصفهان از نیاز ۲۰۰۰ میلیارد تومان برای انتقال انبارهای 
فراوردهای نفتی کاشان خبر داد.به گزارش خبرنگار ایمنا، عبدا... گیتی منش در دیدار با فرماندار کاشان 
با بیان اینکه انتقال انبارهای نفتی کاشان پروژه ای ۱۵ ساله است، اظهار کرد: دوهزار میلیارد تومان برای 
انتقال انبارهای فراورده های نفتی نیاز اســت.وی افزود: با وجود اینکــه زمینی در فاصله ۲۰ کیلومتری 
جاده کاشان اردستان به وسعت ۵۰ هکتار خریداری شــده و ۵۰ هکتار نیز حفظ شده است، اما منابعی 
برای ساخت انبار در آن زمین وجود ندارد.مدیر شرکت پخش فرآورده های نفتی استان اصفهان با بیان 
اینکه امروز یکی از پلاک ها تبدیل به سند شده است، تصریح کرد: با تنظیم اسناد منابع برای ساخت انبار 
فرآورده های نفتی شهرستان کاشان تامین شد.گیتی منش با بیان اینکه با وجود قدمت بالای ۷۰ سال 
این انبارها در کاشان، به خط لوله انتقال متصل نبوده اســت، تصریح کرد: در این شرایط برای پر کردن 
انبارها باید از نفتکش استفاده می شد، در حالی که مکان جدید در مسیر خط لوله انتقال نفت قرار دارد 
و انبارها بدون نیاز به نفتکش پر می شود.وی با بیان اینکه انبار جدید شرکت پخش فرآورده های نفتی 
در کاشــان با ظرفیت ۱۰۰ میلیون لیتر پیش بینی شده اســت، تاکید کرد: انتقال انبارهای فرآورده های 
نفتی از محدوده شهری به خارج از شهر از سیاست های شرکت پخش فرآورده های نفتی ایران است.

محمدشریف زارعی، فرماندار کاشــان نیز انتقال ذخایر فرآورده های نفتی در کاشان را از خواسته های 
شهروندان دانست و اظهار کرد: با اقدامات صورت گرفته ۱۰۰ هکتار از اراضی جنب شرکت سایپا سیتروئن 
برای انتقال این ذخایر خریداری شد.وی با بیان اینکه موضوع سند، معارضین و صدور سند مربوطه به 
انبار ذخایر فعلی فرآورده های نفتی کاشان علت تاخیر این انتقال ذخایر بوده، افزود: با اقدامات صورت 
گرفته روند انتقال این ذخایر سرعت گرفته است.علی محمد ناظمی نیز در این جمع با بیان اینکه مکان 
فعلی ذخایر فرآورده های نفتی کاشان ۱۲ پلاک ثبتی است، اظهار کرد: اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان 
کاشان به صورت خودجوش اقدامات لازم را در این زمینه صورت داده و ۹۰ درصد از پلاک ها مشخص و 
اقدامات لازم در این زمینه صورت گرفت.وی با بیان اینکه قول داده بودیم تمام اسناد تا خرداد سال آینده 
صادر شود، اظهار کرد: تاکنون سندی صادر نشده بود و با برگزاری جلسات اولین سند صادر شد، در حالی 
که از ۷۰ سال پیش تاکنون در جریان اداره ثبت بوده است.رییس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان 
کاشان ادامه داد: اگر تمام شرایط و موارد مد نظر اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان کاشان برقرار باشد، 
صدور اسناد مالکیت انبار فعلی ذخایر فرآورده های نفتی شهرستان کاشان تا پایان سال به اتمام می رسد.

 
برای اجرای طرح ملی مسکن صورت گرفت؛

صدور سند مالکیت برای 1۷ هکتار از زمین های شهرک 
منظریه

سند مالکیت ۱۷ هکتار از زمین های شهرک منظریه خمینی شهرصادر شــد.رییس اداره ثبت اسناد و 
املاک خمینی شهر گفت: سند مالکیت ۱۷ هکتار از زمین های شهرک منظریه خمینی شهر برای طرح 
ملی مسکن صادر شد.سیدمحمد حسن مصطفوی افزود: سند مالکیت ۱۷ هکتار از زمین های شمالی 
خمینی شهر معروف به سنگتراش ها به نمایندگی سازمان زمین و مســکن به استناد قانون جهش و 
نهضت ملی تولید و عرضه مسکن تعیین تکلیف و سند آن صادر شد.وی با بیان اینکه خمینی شهر به علت 
کمبود زمین در تامین زمین برای احداث واحد مسکونی و خانه دار شدن اقشار کم درآمد با مشکل جدی 
روبه رو است، بیان کرد: با توجه به کمبود زمین تعداد زیادی از همشهریان مجبور بودند در شهرستان های 
مجاور برای واحد مسکونی ثبت نام کنند.رییس اداره ثبت اسناد و املاک خمینی شهر ادامه داد: با تلاش 
همکاران ثبتی در تهیه نقشه و رفع مشکلات ثبتی صدور سند ۱۶ هکتار زمین های مازاد دانشگاه صنعتی 
و ۱۷ هکتار از زمین های شمالی پس از سالیان زیاد با مشکلات ثبتی وحقوقی روبه رو بود که قدم مهمی 

در خانه دار شدن اقشار کم درآمد شهرستان خمینی شهر برداشته شد.

اخبار

 رییس کمیته امداد اردستان:

هیچ دانش آموزی به دلیل 
مشکلات مالی نباید از 

تحصیل باز بماند
رییس کمیتــه امــداد امام خمینــی)ره( 
شهرستان اردســتان گفت: تلاش خواهیم 
کــرد هیــچ دانش آمــوزی در شهرســتان 
اردستان به دلیل شــرایط مادی و اقتصادی 
خانواده اش از تحصیل باز نماند.ابوالقاســم 
صادقی در مراســم زنــگ عاطفه ها در یکی 
از مدارس اردســتان، اظهار کرد: امســال در 
تمام مدارس شهرســتان، مراســم جشن 
زنگ عاطفه ها برگزار خواهد شد. این مراسم 
به صورت نمادین در چهار مدرسه در شهرهای 
اردستان، زواره و مهاباد و دهستان برزاوند با 
حضور مســئولان برگزار می شود.وی با بیان 
اینکه زنگ عاطفه ها با شعار آینده ساز باشیم 
نواخته خواهد شــد، افزود: تاکیــد داریم تا 
کمک های جمع آوری شده با همکاری کمیته 
امداد و انجمن اولیا و مربیان به ســرعت در 
اختیار مسئولان همان مدارس برای کمک به 
دانش آموزان نیازمند قرار می گیرد، زیرا هیچ 
دانش آموزی در شهرستان اردستان نباید به 
دلیل شرایط مادی و اقتصادی خانواده اش 
از تحصیل باز بماند.رییس کمیته امداد امام 
خمینی)ره( شهرستان اردستان با تاکید بر 
اینکه ایــن مرحله از طرح جشــن عاطفه ها 
با رویکرد ترویج فرهنــگ انفاق و نیکوکاری 
در بین دانش آموزان اجرا می شــود، گفت: 
امسال در جشن عاطفه ها تاکنون ۶۴۰ بسته 
لوازم التحریر با میانگین هر بسته ۲۵۰ هزار 
تومان توزیع شده و امیدواریم تا پایان طرح 
بتوانیم نیازهــای دانش آمــوزان را برطرف 
کنیم.صادقی با اشــاره به اینکــه همچنین 
نیروهــای مقاومــت بســیج و خیریه های 
شهرســتان حدود ۶۰۰ بســته نوشــت افزار 
بین دانش آمــوزان و دانشــجویان نیازمند 
توزیع کردند، خاطرنشــان کرد: سال گذشته 
دانش آموزان مدارس اردستان بیش از ۷۵ 
میلیون تومان کمک کردند که همه این مبلغ 
با برنامه ریزی مســئولان مدارس در اختیار 

دانش آموزان نیازمند قرار گرفته است.

بسته   650 کنون  تا عاطفه ها  ل در جشن  امسا  
لوازم التحریر با میانگین هر بسته ۲50 هزار تومان 
توزیع شده و امیدواریم تا پایان طرح بتوانیم 

نیازهای دانش آموزان را برطرف کنیم

با مسئولان

استان
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مدیرعامل آبفای استان خبرداد:

تامین پایدار آب آشامیدنی منطقه کویری بادرود اصفهان
 مدیر عامل آبفای استان اصفهان از تامین پایدار آب شرب ۲ شهر و ۶ روستای منطقه 
بادرود از توابع شهرســتان نطنز با بهره مندی از سیستم تله متری در فصل تابستان 

خبر داد.
حسین اکبریان با بیان اینکه هم اکنون 
تمام تاسیسات آب شهرها و ۵۰ درصد 
تاسیسات آب روستاهای منطقه بادرود 
مجهز به سیستم تله متری است، اظهار 
داشــت: منطقه بادرود تحت پوشش 
طرح آبرسانی اصفهان بزرگ قرار ندارد 
و آب شرب شهرها و روســتاهای این 
منطقه از منابع محلی تامین می شــود 
که از کمیت و کیفیت مناسبی برخوردار 

است.
وی با اشــاره بــه وجــود ۱۰ حلقه چاه 
که تامیــن کننده آب شــرب جمعیتی 
بالغ بر ۲۳ هــزار و ۶۲۰ نفر در شــهرها 

و روســتاهای این منطقه اســت، گفت: آبدهــی این چاه ها حــدود ۱۸۰ لیتر درثانیــه بوده؛ اما 
نیاز آبی ایــن منطقه کویــری در فصل تابســتان بیش از ۱۸۰ لیتــر در ثانیه اســت در حالی که 
در تابســتان امســال با اجرای برنامه های مدیریت مصرف، اســتفاده از تجهیــزات تله متری 
 ونیز همراهی مردم در مصــرف بهینه آب کمبودی در زمینه تامین آب شــرب در ســاعات پیک 

مصرف نداشتیم.
مدیرعامل آبفای استان اصفهان وجود ۹ مخزن با ظرفیت ۸ هزار و ۴۰۰ مترمکعب را یکی دیگر از 
عوامل تامین کننده پایدار آب شرب مردم این منطقه درتمام روزهای سال دانست و خاطر نشان 
کرد: بررسی ها نشان می دهد که در ســال های آینده به منظور دسترسی پایدار مردم این منطقه 
کویری به آب شــرب پایدار، نیاز به احداث ۲ مخزن هر کدام به ظرفیت ۲ هزار متر مکعب و یک 

مخزن به ظرفیت یک هزار متر مکعب است.
اکبریان با بیان اینکه کیفیت آب شــرب چاه های این منطقه به صورت مستمر مورد ارزیابی قرار 
می گیرد، اظهار داشــت: همه روزه پارامترهای مختلف مانند کلر باقی مانده و سایر پارامتر های 
کیفی درآب شرب، توســط نهادهای ذی صلاح مورد پایش و ارزیابی قرار می گیرد ونتایج نشان 
می دهد که آب شرب سالم و بهداشتی در اختیار مردم شهرها و روستاهای این منطقه قرار دارد.

وی، هدر رفت آب را در منطقه بادرود ۲۲ درصد اعلام کرد و افزود: هم اکنون طول شبکه توزیع آب 
در دو شــهر بادرود و خالد آباد ۱۸۵ کیلومتر و طول شبکه توزیع آب در ۶ روستای این منطقه ۴۵ 
کیلومتر است؛ اما از آنجایی که شبکه توزیع در روستاها فرســوده است در یک سال گذشته ۹۴ 
حادثه شکستگی شبکه توزیع آب در روســتاهای این منطقه به وقوع پیوسته است که نیاز است 

اعتبارات عمرانی لازم جهت اصلاح شبکه فرسوده در این منطقه تخصیص یابد.
مدیرعامل آبفای اســتان اصفهان به اصلاح و بازسازی شــبکه توزیع آب در شهرها و روستاهای 
منطقه بــادرود پرداخــت و تصریح کرد: از ابتدای ســال گذشــته تا پایان شــهریور ماه ســال 
جاری بیــش از ۵ هــزار و ۴۰۰ متر اصلاح و بازســازی شــبکه توزیع آب در شــهر و روســتاها 
 اجرا شــدو در بازه زمانی مشــابه ۳ هزار و ۵۰ متر توســعه شــبکه در منطقه بــادرود عملیاتی 

شده است.
اکبریان همچنین از کشف و شناسایی ۵ فقره انشــعاب آب غیر مجاز و۲۲ فقره مصرف آب غیر 

مجاز در ۶ ماهه اول سال جاری در منطقه بادرود خبر داد.

تبعات بحران انرژی در اصفهان که قطب صنعتی ایران است را باید جدی گرفت؛

خزان صنعت در سایه خاموشی 

    تغییرات اقلیم، خشکسالی زاینده رود، کاهش حجم 
آب پشــت ســدها و در نتیجه کاهش انرژی از جمله 
دلایلی است که به شکل مستقیم صنایع را دچار مشکل کرده و تولید را در 
اصفهان به خطر انداخته است.به گفته صنعتی های اصفهان، این مسئله 
نه تنها باعث آسیب به ماشین آلات صنعتی می شود بلکه منجر به تورم 
بیشتر و گرانی محصولات و در نتیجه کاهش مشــتریان آن ها خواهد 
شد  و حالا آنها این نگرانی را دارند که با وجود این مشکلات که هر سال 
گریبان شــان را می گیرد نتوانند دوام بیاورند.امیر سلیمانی، کارشناس 
صنعت در گفت و گو با بازار و در پاســخ به این ســوال که تبعات بحران 
انرژی در شهری مثل اصفهان که قطب صنعت کشور به شمار می رود تا 
چه حد می تواند بر روی صنایع اثرگذار باشد و راهکار عبور از این موضوع 
چیست، می گوید: متاسفانه این مسئله وجود دارد و ما نمی توانیم جلوی 
تغییر اقلیم و خشکسالی را بگیریم اما در کنار این موضوع تعطیل کردن 
صنایع هم نمی تواند راهکار مناسبی باشد؛ به این خاطر که اصفهان یک 
شهر صنعتی به شــمار می رود و دارای عرصه های مولدی است که اگر 
تعطیل شود مثل قطع کردن عضوی از پیکره ای است که خسارات جبران 

ناپذیری ایجاد خواهد کرد.
این کارشناس می افزاید: مسئله ناترازی در صنعت برق با تصمیم های 
غلط مثل گودالی است که صنایع را در خودش فرو می بلعد در حالی که 
صنایع می توانند در اقتصاد، تاثیر زیادی داشته باشند. بنابراین راهکار این 
موضوع تعطیلی صنایع نیست بلکه ما باید به سمت انرژی های تجدید 

پذیر و انرژی خورشید روی بیاوریم تا بتوانیم مشکلاتی که قطعا ادامه دار 
خواهد بود را از ســر بگذرانیم.وی با تاکید بر اینکه تامین برق واحدهای 
صنعتی یکی از مطالبات اصلی صنایع محسوب می شود و نمی توان از 
این موضوع به راحتی گذشت چرا که اگر وضعیت به همین منوال بگذرد 
تاوان سنگین تری برای جبران خسارت به صنایع در پیش روی ما خواهد 
بود، بیان می کند: مطابق با ماده ۲۵ قانون بهبود کسب  و کار، هر زمان به 
قطعی برق یا هر منبع انرژی دیگری نیاز باشد، باید از قبل به صنایع اطلاع 
داده شود؛ با این  حال برخی صنعتگران شاغل در شهرک صنعتی جی با 
صراحت اعلام می  کنند که اطلاع قبلی درباره خاموشی  ها نداشته  اند و از 
این بابت متضرر شده  اند.در تابستان امسال هر هفته به مدت ۲۰ ساعت 
برق واحدهای صنعتی مستقر در شهرک صنعتی جی که یکی از شهرک 
های بزرگ صنعتی در اصفهان محسوب می شود، قطع شد و به این علت 
که راه اندازی مجدد این واحدها زمان بر است صنایعی که در این شهرک 

بودند، دچار آسیب شدند.

تعدیل و بیکاری کارگران با قطع برق
مدیرعامل شهرک صنعتی جی در گفت و گو با بازار و در پاسخ به این سوال 
که این وضعیت چه تاثیری بر صنایعی که در این شهرک مستقر بوده اند، 
گذاشته و آیا به تعدیل نیروهای کارگری هم منجر شده یا خیر می گوید: 
به هر حال این وقفه ایجاد شــده که مربوط به امسال هم نیست؛ باعث 
خســارات زیادی به صنایع شــده و برخی از واحدهای صنعتی کوچک 

خسارات زیادی دیده اند و این منجر به تعدیل نیروهایشان شده است.
حسن کلباسی خطاب به مدیران بلندمرتبه استان تاکید می کند: صنایع 
یکی از بازوهای اقتصاد اصفهان به شمار می روند که باید حمایت بیشتری 
از آنها بشود چرا که زمانی که صنایع تعطیل می شود نه تنها کارگران بلکه 
کارفرمایان نیز خسارت دیده و منجر به کاهش دستمزد و یا بیکاری آنها 
می شود.در همین رابطه دبیرکل پارلمان بخش خصوصی اصفهان نیز در 
گفت و گو با بازار با اشاره به اینکه تعطیلی صنایع لطمه بزرگی به بخش 
خصوصی اصفهان وارد می کند و باعث خسارات جبران ناپذیری به بخش 
صنعت اصفهان می شود به بازار گفت: قطعی برق که در تابستان امسال 
موجب تعطیلی صنایع شد، لطمه بزرگی برای اقتصاد ملی بود و باید برای 
سال آینده در پی جبران این نقص باشیم.رسول موسی رضایی، یکی از 
گلایه های بخش صنعت را بخشنامه های ارزی صادراتی از سوی وزارت 
صمت دانست و اظهار کرد: اگر بخواهیم کشوری فعال در عرصه صنعت 
باشــیم با این روش ناتوان خواهیم بود.وی ادامه داد: اگر قرار باشــد با 
شرایطی که پشت سر گذاشتیم سال آینده هم همین اتفاق را رقم بزنیم 
خسارات زیادی به صنعت وارد خواهد شد؛ با توجه به اینکه با یک عدد و 
رقم سرانگشتی می توان به این نتیجه رسید که بیش از یک میلیارد دلار 
خسارت صنعت در سال گذشته داشتیم و دلیل آن هم تعطیلی صنایع 

به خاطر کمبود برق بود.

کمبود برق فاجعه بزرگ برای اصفهان
دبیرکل پارلمان بخش خصوصی اصفهان با اشاره به اینکه تعطیل شدن 
صنایع به واسطه کمبود برق فاجعه بزرگی برای کشور و منافع اقتصاد ملی 
خواهد بود، می گوید: توسعه انرژی های پاک و تجدید پذیر، مسئله مهمی 
است که تنها در سایه مدیریت مصرف محقق خواهد شد چرا که با محدود 

کردن صنایع نمی توانیم این موضوع را مدیریت کنیم.
وی با تاکید بر اینکه قطع برق صنایع یک اشتباه بزرگ است که خسارات 
جبران ناپذیری را شامل حال صنایع می کند، تاکید می کند: قطعی برق، 
علاوه بر وارد کردن خســارات جبران ناپذیر بر تجهیزات و ماشین آلات 
صنعتی و عدم ایفای تعهدات صاحبان قطع برق صنایع فرآیند تولید در 
کشور را تحت تاثیر قرار داده و سبب بروز مشکلات آتی بیشتر در آینده می 
شود.وی با اشاره به اینکه این موضوع بی انگیزه شدن و ناامیدی فعالان 
اقتصادی را در پی دارد، می افزاید: توسعه زیرساخت ها و توسعه نیروگاه 
مسئله مهمی است؛ با توجه به اینکه به واسطه ارزان بودن انرژی ها ما نمی 
توانیم مدیریت مصرف داشته باشیم و این مسئله در حوزه اتوماسیون 

صنعتی هم دیده می شود.
قطعی برق در سالی که به نام مهار تورم و رشد تولید مزین شده نمی تواند 
در راستای این شعار باشد و به همین خاطر برای این موضوع باید مدیریت 
درستی اعمال شود چرا که قطع برق تنها مسکنی موقتی خواهد بود که درد 
اصلی را دوا نخواهد کرد. باید تدبیری مناسب اندیشیده شود تا اصفهان که 
مادر صنایع کشور به شمار می رود به واسطه نبود برق و رکود صنایع شاهد 

متزلزل شدن اقتصادش نباشد.

معاون هماهنگی امور عمرانی اســتانداری اصفهان با 
بیان این که مخالف هرنــوع مبالغه و بزرگنمایی کاذب 
از پروژه انتقال آب دریا به استان هستیم، گفت: در سفر 
اخیر رییس جمهور، این موضوع و این که این طرح به 
تنهایی احیا کننده زاینده رود نیست به ایشان نیز منتقل 
شده است.مهران زینلیان درخصوص انتقال آب دریای 
عمان به اســتان اصفهان و آغاز فاز دوم ایــن پروژه به 
دســتور رییس جمهور، افزود: پروژه انتقال آب دریای 
عمان )حجم ۴۰۰ میلیون متر مکعب در سال( به استان 
اصفهان، یکی از راهکارهای مدیریت استان برای تامین 

آب صنعت و بخشی از آب شرب و قطع ید صنایع استان 
از منابع زیرزمینی و زاینده رود است.وی ادامه داد: فاز 
نخســت این پروژه به حجم ۷۰ میلیون متر مکعب در 
حال اجراســت و این آب از خط انتقال به یزد و در محل 
سیرجان برداشت خواهد شد و با آغاز فاز دوم پروژه به 
دســتور رییس جمهور، درنهایت این طرح با اتصال به 
آبگیر و خط لوله اختصاصی برای اصفهان به دریای عمان 
متصل خواهد شد.زینلیان با اشــاره به برخی اظهارات 
درخصوص توسعه صنعت با بهره گیری از این آب تصریح 
کرد: مجموعه استانداری بر مبنای سند آمایش استان و 
تعهدی که به مردم داشته است در مقابل هرگونه توسعه 
صنایع آب بر ایستاده و با انجام این طرح، صرف منابع آب 

فعلی درحال استفاده توسط صنایع بزرگ به اکوسیستم 
استان بازخواهد گشــت.معاون هماهنگی امور عمرانی 
استانداری اصفهان یادآور شد: مطالبه اصلی استان از 
وزارت نیرو، پایبند بودن به همه تعهدات گذشــته برای 
تامین و انتقال آب به استان اصفهان است.وی با تاکید بر 
لزوم اجرای تمامی طرح های بسته احیای زاینده رود که 
مورد تاکید رهبر معظم انقلاب و رییس جمهور قرار گرفته 
است، تصریح کرد: همه طرح های انتقال و تامین آب 
استان اصفهان از جمله پروژه انتقال آب از بهشت آباد، 
تونل کوهرنگ ۳ و طرح انتقال آب های جنوب اصفهان 
در دستور کار است و انتظار می رود وزارت نیرو نیز نسبت 

به اجرای آن ها متعهد باشد.

 معاون عمرانی استاندار اصفهان:

مخالف هرنوع مبالغه در مورد پروژه انتقال آب دریا به 
اصفهان هستیم

خبر روز

لاستیک فروشی های سطح شهر به فروش اقساطی لاستیک ایرانی و وارداتی 
رو آورده اند؛

قیمت لاستیک پر پرواز درآورد!
 کاهش عرضه لاستیک دولتی سبب شده قیمت ها در این بازار سوار بر مدار صعودی 
شــود و روز به روز تعداد آگهی های فروش انواع لاســتیک در فضــای مجازی و 
پلتفرم های آنلاین با قیمت چند برابر بیشــتر از نرخ دولتی افزایش می یابد. اگرچه مسئولان ذی ربط 
حاضر به مصاحبه در رابطه با علت عدم توزیع لاســتیک دولتی نشدند ولی افزایش قیمت مواد اولیه و 
کاهش تولید تایر علت عرضه قطره چکانی آن عنوان می شود.به گزارش خبرنگار ایراسین، لاستیک کالای 
سرمایه ای نیست ولی اگر ابتدای سال جاری حداقل دو حلقه لاستیک خریده بودید، در طول این مدت 
تا دو برابر قیمت اولیه سود عایدتان می شد. اگرچه بازار ارز از ابتدای سال تاکنون از ثبات نسبی برخوردار 
بوده ولی قیمت انواع تایر در بازار آزاد رشد چندبرابری تجربه کرده است. بررسی ها نشان می دهد عرضه 
قطره چکانی لاستیک دولتی در بازار، این کالا را بسیار ارزشمند کرده است تا جایی  که لاستیک پراید تا 
ســقف ۳ میلیون و ۴۰۰ هزار تومان نیز قیمت گذاری می شود. با این وجود تقاضا برای لاستیک خودرو 
بالاست و آگهی های فروش لاستیک انواع خودرو در فضای مجازی و پلتفرم های آنلاین به وفور منتشر 
می شود. جالب این است بعضی از این لاستیک ها درعرض ۲۴ ساعت به فروش می رسند تا آگهی اتمام 

موجودی آن ها منتشر شود.

پرواز قیمت لاستیک در بازار آزاد
با یک جست وجوی ساده در صفحات و کانال ها فضای مجازی یا پلتفرم های آنلاین با شمار زیادی آگهی 
فروش لاستیک مواجه خواهید شد. این لاســتیک ها با قیمت بالایی آگهی شده اند، قیمتی که تفاوت 
چشمگیری با نرخ لاستیک دولتی دارد؛ برای نمونه در یکی از این آگهی ها دو جفت لاستیک کویر سایز ۱۶ 
با بهای ۴ میلیون و ۹۰۰ هزار تومان به فروش می رسد، درمقابل نرخ دولتی هر حلقه این لاستیک حدود 
یک میلیون و ۷۵۰ هزار تومان است؛ یا در آگهی دیگری دو جفت لاستیک بارز سایز ۱۴ با قیمت هر حلقه 
دو میلیون و ۵۵۵ هزار تومان عرضه می شود ولی نرخ دولتی هر حلقه این لاستیک حوالی یک میلیون 
و ۷۰۰ هزار تومان است. گزارش میدانی از فروش لاستیک در فضای مجازی نشان می دهد اکنون قیمت 
دولتی لاستیک پراید حدود یک میلیون و ۲۵۰ هزار تومان است ولی در فضای مجازی با بهای ۳ میلیون 
و ۴۰۰ هزار تومان نیز آگهی می شود؛ همچنین لاستیک پژو ۳ میلیون و ۸۰۰ هزار تومان و لاستیک سمند 
حدود سه میلیون و ۹۰۰ هزار تومان قیمت خورده است. درمقابل هر حلقه لاستیک دولتی سمند کمتر از 
دو میلیون تومان قیمت دارد.در این میان شماری از فروشندگان لاستیک به جای فروش به معاوضه آن 
با سایر لوازم یدکی خودرو روی آورده اند؛ برای مثال در یکی از این آگهی ها یک جفت لاستیک پژو ۲۰۶ 
با باتری نو یا جک خودرو معاوضه می شود و یا فردی دیگر معاوضه چهار حلقه لاستیک پراید با موتور 

سیکلت را آگهی کرده است.

فروشندگان اقساطی وارد گود شدند
گزارش میدانی از لاستیک فروشی های سطح شهر نشان می دهد تعداد زیادی از فعالان این صنف انواع 
لاستیک ایرانی و وارداتی را به صورت اقساطی عرضه می کنند. فروشــگاه داران فروش اقساطی را در 
طرح های متنوعی انجام می دهند و خریداران می توانند به صورت ۳ تا ۱۵ ماهه لاستیک خودروی خود 
را خریداری کنند. ولی لاستیک ها در طرح فروش اقساطی با سود نجومی به فروش می رسند و گاهی 
سود هر حلقه لاستیک بیش از یک میلیون تومان خواهد بود.خریداران تا چند ماه قبل می توانستند با 
مراجعه  به سایت فروش آنلاین لاستیک دولتی سفارش خرید خود را همراه با اسکن مدارک ثبت کنند 
و یا مشــتریان باید در نمایندگی های فروش یا کارخانه ها برای خرید لاستیک دولتی اقدام می کردند. 
براساس جزئیات طرح عرضه لاستیک دولتی، سهمیه لاستیک هر خودرو در سال دو حلقه در ثبت نام 
حضوری و چهار حلقه در ثبت نام اینترنتی است. ولی گزارش ها نشان می دهد این روزها لاستیکی در 

اختیار نمایندگی های فروش نیست و آن ها منتظر تحویل کارخانه هستند.

اخبار

کافه اقتصاد

مدیرکل راه وشهرسازی اصفهان گفت: بیش از ۴۴۰ هزار نفر در این استان برای طرح نهضت ملی مسکن ثبت نام کرده اند که از این تعداد بیش از ۱۴۸ هزار نفر حائز 
شرایط شناخته شدند.علیرضا قاری قرآن افزود: براســاس برنامه  ابلاغی وزارت راه و شهرسازی، برنامه استان اصفهان ساخت و ساز ۲۴۳ هزار واحد مسکونی 

در چهار سال است.وی ادامه داد: ثبت نام متقاضیان در طرح  نهضت ملی مسکن در ۱۰۸ شهر استان اصفهان شامل ۳ شهر جدید و ۱۰۵ شهر انجام شده است.
مدیرکل راه و شهرسازی استان اصفهان اظهار داشت: با الحاق افزون بر هزار هکتار زمین به محدوده شهری همچنین در نظر گرفتن زمین های موجود سازمان 
ملی زمین و مسکن ، زمین بیش از ۷۰ هزار واحد مسکونی در شهرهای مختلف اســتان اصفهان تامین شده است.وی اضافه کرد: همچنین زمین مورد نیاز ۲۶ 
هزار واحد مسکونی در شهر جدید بهارستان، ۱۲ هزار واحد در شهر جدید فولادشهر و ۹ هزار واحد در شهر جدید مجلسی تامین شده است.قاری قرآن گفت: برای 
تامین زمین ۴۰ هزار نفر از متقاضیان واجد شرایط دیگر، در شهر جدید چهارم در شمال شهر اصفهان پیش بینی های لازم شده است که پس از انجام طرح جامع 
مقدمات آن صورت می پذیرد.وی خاطرنشان کرد: علاوه بر شهر جدید چهارم، در مناطق دیگری نیز مکان هایی برای احداث شهرک های مسکونی شناسایی و 

جلساتی در این رابطه برگزار و برنامه ریزی لازم انجام شده است تا پس از سیر مراحل مرتبط، تامین مسکن انجام شود.

 بیش از 440 هزار نفر در طرح نهضت ملی مسکن اصفهان ثبت نام کردند

 برداشت انجیر 
در ارس

جشــنواره انجیر بــا اجرای 
برنامه هــای هنــری و آیین 
سنتی در کاروانســرای ثبت 
جهانی خواجه نظر جلفا برگزار 

شد.

عکس خبر

 در دیدار مدیر کل جدید امورمالیاتی 
 استان با امام جمعه اصفهان 

مطرح شد:

کار در امور مالیاتی، کار 
بسیار ظریفی است

نماینده ولی فقیه در اســتان و امام جمعه 
اصفهــان گفت: بســیاری از شــرکت های 
تقلبی بــا سرکشــی و بازدیــد ادارات ثبت 
و مالیات دیگر قــادر به فعالیــت نخواهند 
 بود و این کار در عین ارزشــمندی، بســیار

 کارظریفــی اســت.به گــزارش خبرگزاری 
صداوســیما، مرکز اصفهان؛ آیت ا... ســید 
یوســف طباطبایی در دیدار مدیر کل جدید 
امورمالیاتی اســتان اصفهــان و معاونان و 
کارکنان ایــن مجموعه با اشــاره به اهمیت 
برخورد مناســب کارکنــان اداره مالیات با 
مؤدیــان مالیاتــی تاکید کرد: بایــد بدانیم 
که انســان ها مهم تــر از پول هســتند و به 
 بهانــه گرفتن پــول نبایــد انســان ها را از 

دست بدهیم.
امام جمعه اصفهان، مدارا با مردم را از اخلاق 
نبی اکرم )ص( بیان کرد و افــزود: پیامبر 
اکرم )ص( می فرماید:»بعثت علی المدارا 
کما بعثت علی الرســاله«، لذا رسالت خاتم 
انبیا برای مدارای با مردم بوده اســت.عضو 
خبرگان رهبری گفت: اسلام دین مداراست 
و لازم اســت با مردم خوب رفتــار کرد و در 
سریع ترین زمان به امور مردم رسیدگی کرد.

در ابتدای دیدار هم،  احمد رضا مدبرنیا،مدیر 
کل جدیــد امــور مالیاتی به بیــان گزارش 
عملکرد امور مالیاتی استان و سیاست های 
تعریف شده از سوی مقامات کشوری در این 
زمینه و یاید ها و نباید ها و مزیت های استان 

در این زمینه پرداخت.
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 لغو ویزای گردشگری ایران با ازبکستان استارت خورد؛

پروژه جدید ضرغامی

عزت ا... ضرغامی که پیش تر، طرح لغو ویزای گردشگری با بیش از ۶۰ کشور را 
پیشنهاد کرده بود، از پیگیری لغو ویزای گردشگری ایران با ازبکستان و تسهیل 

سفر زمینی از راه ترکمنستان خبر داد.
به گزارش ایسنا، وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی این خبر را در 
حاشیه اختتامیه هفته گردشگری و در جمع خبرنگاران اعلام کرد و با اشاره به دو 
راه حل ایران برای جذب گردشگران بیشتر، که تسهیل تردد از مرزهای زمینی و 
لغو یکطرفه روادید ایران با بیش از ۶۰ کشور است، اظهار کرد: مسئله روادید در 
گردشگری بسیار مهم است. این پیشنهاد مورد توافق ما و وزارت خارجه است. 
ما در پنج گروه، کشورها را مشــخص کردیم که هر یک از این کشورها، ویژگی 
خاصی دارند. وزارت خارجه نیز درباره این کشورها توافق کرده است و نخستین 
گام هم با لغو روادید سفرهای گروهی روسیه برداشته شد و به نظرم راه برای 
بقیه باز می شود. ما پیش از این که اعلام کنیم و در فضای غیرکارشناسی این 
موضوع را مطرح کنیم، بیشــتر به آن عمل می کنیم و هرچه جلوتر برویم این 

تسهیلات در زمینه تسهیل روادید صورت می گیرد.
ضرغامی گفت: ما برای مردم تعیین نمی کنیم کجا برونــد و کجا نروند، باید 
برای مردم زمینه ها را فراهم کنیم تا مثلا اگر مردم مایل بودند به ســمرقند و 
بخارا )ازبکستان( بروند و این سفر ارزان تمام شــود، راحت این کار را انجام 
دهند. بنابراین در سفری به زودی به ازبکستان برای حضور در اجلاس سازمان 
جهانی گردشــگری که در این کشور برگزار می شــود، این موضوع را پیگیری 

می کنم. آنها )ازبکستان( هم مایل هستند و شرایط هم فراهم است. البته باید 
راه ترکمنستان باز شود، که شرایط آن هم فراهم شده و اجلاس سه جانبه ای 
)ایران، ترکمنستان و ازبکستان( در ازبکستان خواهیم داشت که باعث می شود 
گردشگری میان این سه کشور با دسترســی زمینی و تسهیل روادید، تقویت 
شود.وزیر میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دستی همچنین یادآور شد:  
تسهیل ورود و خروج گردشگران از مرزهای زمینی، از دیگر اقداماتی است که 
باید انجام شود، که نخستین اقدام برای مسافرت زمینی از طریق عراق انجام 
شد. این تسهیلات باعث می شــود مردم برای ارتباط با کشورهای همسایه و 

مجاور و سفرهای زمینی تشویق شوند.
وزارت میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی که گزینه لغو یکطرفه روادید 
را با هدف جذب بیشــتر گردشگر به دولت پیشنهاد کرده اســت، تا کنون نام 
کشورهای هدف را مشخص نکرده اســت، اما علی اصغر شالبافیان، معاون 
گردشــگری این وزارتخانه پیش تر به ایســنا گفته بود که این کشورها شامل 
کشورهای همسایه و مجاور، مسلمان، حوزه تمدنی و پیمان های ملحق شده 
مثل »شانگهای« و »بریکس« است. مریم جلالی، معاون صنایع دستی وزارت 
میراث فرهنگی،  گردشگری و صنایع دستی نیز که برای شرکت در اجلاس روز 
جهانی گردشگری در ریاض به عربستان سفر کرده بود، پیشنهاد لغو روادید با 
عربستان را با وزارت گردشگری این کشور مطرح کرده بود. ایران از سال ۱۳۹۸ 

نیز یکطرفه با چین لغو روادید شده است.

 رییس اداره میراث فرهنگی کاشان:

درمانگاه محله »سلطان امیراحمد« کاشان دارای ارزش 
تاریخی نبود

رییس اداره میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی شهرســتان کاشان گفت: درمانگاه محله 
سلطان امیراحمد که در اواخر دوره پهلوی دوم ساخته شده در فهرست میراث فرهنگی ثبت نبوده و 
در زمره بناهای واجد نگهداری و ارزشمند تاریخی تلقی نمی شود.احمد دانایی نیا در گفت وگو با ایسنا، 
اظهار کرد: طرح بهسازی مرکز محله سلطان امیراحمد و خیابان علوی پس از چند نشست  با شهردار 
کاشان و طراح این پروژه که از طراحان و معماران برجسته شهرستان و کشور محسوب می شود در 
دســتور کار قرار گرفت.وی افزود: با وجود ظرفیت های غنی گردشگری، از نظر زیرساختی نیازمند 
تلاش و فعالیت بیشتر هستیم و ارتقای زیرساخت ها، جز با تعامل، همکاری و برنامه ریزی مدون 
و مشخص قابل تحقق نیست.رییس اداره میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی شهرستان 
کاشان، تاکید کرد: محور خیابان علوی یکی از زیباترین و بی نظیرترین مسیرهای تاریخی دنیا به 
شمار می رود و متاسفانه آنچنان که شایسته بوده این محور در گذر زمان از لحاظ شهرسازی و سیما 
و منظر شهری مورد توجه لازم قرار نگرفته است.وی افزود: محله سلطان امیراحمد و خیابان علوی، 
دو عنصر تفکیک ناپذیر در محدوده خانه های تاریخی کاشان است و با وجود تلاش های صورت گرفته 
در زمینه گردشگری، اما مطالبات گردشگران از این محدوده ارزشمند بسیار فراتر از وضعیت موجود 
است که ضرورت اجرای پروژه ای فاخر را نشان می دهد.رییس اداره میراث فرهنگی، گردشگری و 
صنایع دستی کاشان، تصریح کرد: نگرش دستگاه میراث فرهنگی نگاهداشت بناهای واجد ارزش 
تاریخی است و ساختمان شهرداری کاشان، بیمارســتان اخوان و سه منبع ذخیره آب شهرستان 
کاشان در شرف ثبت قرار دارد.وی گفت: درمانگاه محله سلطان امیراحمد با وجود انگاره های برخی 
افراد، واجد شرایط اثر تاریخی تشخیص داده نشــد و اجرای طرح فاخر و ارزشمند بهسازی مرکز 
محله که در بردارنده ارتقای زیرساخت ها و سرمایه گذاری در حوزه گردشگری است، اولویت بیشتری 
دارد.دانایی نیا افزود: شهرداری و میراث فرهنگی به دنبال رفع نقص های حوزه گردشگری هستند 
و بهسازی محله ســلطان امیراحمد، می تواند یکی از افتخارهای شهرستان کاشان به شمار آمده و 
طعم شیرین آن بر کام شهروندان و گردشــگران داخلی و خارجی بنشیند.به گزارش ایسنا، برخی 
از دوستداران میراث فرهنگی، معتقدند که هرچند درمانگاه سلطان امیراحمد در دهه ۵۰ بنا شده و 
فاقد ارزش تاریخی است، اما ســبک معماری آجری آن خاص و جذاب است و شهرداری کاشان 
می توانست با حفظ آن، به صورت پاتوقی فرهنگی برای کانون های فرهنگی مثل فرهنگسرا و خانه 

فرهنگ از آن استفاده کند.
 

رییس اداره اوقاف و امور خیریه شهرستان تیران و کرون:

40 میلیارد ریال برای توسعه بقاع متبرکه تیران و کرون 
هزینه شد

رییس اداره اوقاف و امور خیریه شهرستان تیران و کرون گفت: امسال با کمک مردم ۴۰ میلیارد ریال 
برای توسعه عمرانی بقاع متبرکه این شهرســتان هزینه شده است.حامد جعفرزاده در گفت وگو با 
ایسنا، اظهار کرد: زائران و مجاوران آستان مقدس امامزادگان تیران و کرون برای اجرای فعالیت های 
عمرانی ۴۰ میلیارد ریال کمک کرده اند که بخشی از آن نقدی و بخشی هم غیر نقدی بوده است.وی 
افزود: امامزاده احمد، امامزاده احمدرضا، امامزاده عبدا...، امامزاده بی بی فاطمیه و امامزاده سید 
سرالدین از بقاع متبرکه شاخص این شهرستان هســتند که طرح های عمرانی در این مراکز فعال 
است.به گفته رییس اوقاف و امور خیریه تیران و کرون، کمک های مردمی و خیران در قالب طرح 
مودت با اهل البیت)ع( جمع آوری و بخشی از آن هم در ضریح مطهر امامزادگان ریخته شده است.

وی خاطرنشان کرد: زیباسازی، احداث سالن های مطالعه و غذاخوری، سرویس بهداشتی و مراکز 
فرهنگی از جمله پروژه های عمرانی هستند که در حال انجام است.

اخبار

کارشناس میراث فرهنگی داد:

اصلاح راهنمای کنوانسیون میراث جهانی هنگام بررسی پرونده ماسوله
کارشناس میراث فرهنگی گفت: در زمان بررسی پرونده ثبت جهانی ماسوله راهنمای اجرایی کنوانسیون میراث جهانی طوری اصلاح شد که حفظ سهمیه پرونده هایی با 
وضعیت ماسوله )وضعیت دیفر( فراهم شود.مصطفی پورعلی، کارشناس میراث فرهنگی که یکی از اعضای هیئت ایرانی حاضر در اجلاس ریاض کمیته میراث جهانی 
یونسکو بود در گفت وگو با خبرنگار مهر بیان کرد: در زمان بررســی پرونده ثبت جهانی ماسوله در صحن کمیته میراث جهانی یونسکو و مذاکرات هیئت ایرانی با اعضای 
کمیته پیش از جلسه و همچنین مذاکرات با دبیرخانه مرکز میراث جهانی و ایکوموس، موضوع حفظ سهمیه پرونده های دیفر و ریفر به طور جدی مطرح شد و با توجه 
به همراهی دیگر کشورها بند a ماده ٦١ راهنمای اجرایی کنوانسیون میراث جهانی به شکلی اصلاح شد که حفظ سهمیه پرونده هایی با وضعیت ماسوله) وضعیت دیفر( 
فراهم شود، بنابراین سهمیه بررسی ماسوله برای امسال از بین نخواهد رفت.این کارشناس حوزه ثبت گفت: با توجه به حفظ سهمیه ماسوله، جلسه رفع اشکالات پرونده 
منظر فرهنگی ماسوله به زودی تحت نظارت اداره کل ثبت آثار برگزار می شود تا موارد و ابهامات آن سریعا برطرف شود چون با توجه به محدودیت زمانی، پرونده ماسوله 
پس از تکمیل اطلاعات همراه با دیگر پرونده ایران که معاونت میراث فرهنگی کشور آن را تعیین خواهد کرد برای یونسکو ارسال شود.وی گفت: ایرادی که به پرونده منظر 
فرهنگی ماسوله گرفته بودند این بود که می گفتند تعداد ارزش های ذکر شده برای آن زیاد است و ارزش برجسته آن مشخص نیست و تصریح نشده است. در پرونده 
مناظر فرهنگی، ارزش های زیادی وجود دارد و این متاسفانه می تواند برای ارزیاب ناآشنا ابهام ایجاد کند. البته از نظر ما، ایکوموس می توانست ابهامات را صریحا از ایران 
بپرسد نه اینکه به دلیل ابهام، رای منفی به ثبت ماسوله بدهد.پورعلی بیان کرد: هرچند ایکوموس کلیات مدیریت و حفاظت ماسوله را تایید کرده ، ولی به دلیل ابهامات در 

شناسایی ارزش برجسته ماسوله مشکل برای ثبت ماسوله ایجاد شده است.

مدیر جامعه اقامتگاه های بوم گردی:

اقامتگاه های بوم گردی به پنل خورشیدی مجهز می شوند
مدیر جامعه اقامتگاه های بوم گردی از نصب پنل های خورشیدی در این اقامتگاه ها و درآمدزایی جانبی برای آنها در پی انعقاد تفاهم نامه با وزارت نیرو خبر داد.یاور عبیری 
به خبرنگار مهر گفت: در روزهای اخیر همزمان با هفته گردشگری و شعار گردشگری سبز سازمان جهانی جهانگردی؛ تفاهم نامه چهارجانبه ای بین معاونت گردشگری، 
سازمان انرژی های تجدیدپذیر و بهره وری انرژی برق، بنیاد علوی زیر نظر بنیاد مستضعفان انقلاب اسلامی و جامعه بوم گردی ایران امضا شد. این تفاهم نامه حول محور 
نصب پنل های خورشیدی برای بوم گردی ها انجام گرفت.وی افزود: قرار است طبق این تفاهم نامه وزارت نیرو و سازمان انرژی های تجدیدپذیر در بحث تامین پنل های 
خورشیدی مشارکت کنند و بنیاد علوی نیز وام های حدود ۶۰ تا ۱۵۰ میلیون تومانی با بهره ۴ درصدی را به بوم گردی های متقاضی که از سوی معاونت گردشگری و جامعه 
بوم گردی معرفی می شــوند، بدهند.مدیر جامعه اقامتگاه های بوم گردی ایران توضیح داد: بوم گردی های متقاضی باید با جامعه تماس گرفته تا از شرایط دریافت پنل 
خورشیدی و وام مورد نظر مطلع شوند در واقع همه بوم گردی ها می توانند از این پنل ها استفاده کنند و شرایط خاص آب و هوایی مدنظر نیست. همه بوم گردی ها باید به 
سمت انرژی های سبز و اکولوژهای واقعی بروند.وی گفت: با نصب پنل های خورشیدی نه تنها این اقامتگاه ها می توانند نیروی برق واحد اقامتی خود را تامین کنند بلکه 
می تواند برای آنها منبعی برای درآمدزایی نیز باشد. آنها می توانند مازاد برق تولیدی خود را بفروشند. چون تولید انرژی حاصل از این پنل ها بیشتر از مصرف آن است، بنابراین 
آنها پس از دو سال و اتمام اقساط وام، به سوددهی می رســند.عبیری با بیان اینکه تلاش می کنیم همه بوم گردی ها به پنل خورشیدی و داشتن انرژی سبز مجهز شوند 
گفت: در حال حاضر هر کیلو وات برقی که در خانه ها مصرف می شود برای ما حدود ۶۰ تومان هزینه دارد؛ اما می توان برق حاصل از پنل خورشیدی را هر کیلووات حدود دو 

هزار تومان به وزارت نیرو فروخت.

چهل و پنجمین اقامتگاه 
سنتی در آران و بیدگل 

افتتاح و به بهره برداری رسید
چهل و پنجمین اقامتگاه سنتی در آران و بیدگل 
با حضور جمعی از مسئولان شهرستان و استانی 

افتتاح و به بهره برداری رسید.
به گــزارش خبرگزاری تســنیم از آران و بیدگل، 
اقامتــگاه ســنتی امیرخان، چهــل و پنجمین 
اقامتگاه سنتی شهرستان آران و بیدگل در هفته 
گردشــگری، با حضور مدیرکل میراث فرهنگی، 
گردشگری و صنایع دستی اســتان اصفهان در 

آران و بیدگل افتتاح شد.
کبــر رضایــی  ایــن آییــن بــا حضــور علی ا
فرمانــدار شهرســتان آران و بیــدگل، مدیرکل 
میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دســتی 
استان اصفهان و جمعی از مسئولان شهرستان 
اقامتــگاه ســنتی امیرخان با ســرمایه  گذاری 

بخش خصوصی به بهره برداری رسید.
این اقامتگاه سنتی در مساحت ۸2۹ مترمربع 
و زیربنای ۵۴2 مترمربع دارای ۹ اتاق، ســالن 
غذاخوری و سرویش بهداشتی با هدف احیای 
یکی از خانه های تاریخی با سرمایه گذاری بیش 
از 2۴۰ میلیــارد ریال توســط بخش خصوصی 

اجرایی شده است.
زمینه اشتغال سه نفر به صورت مستقیم و ۵ نفر 
به صورت غیر مستقیم با بهره برداری این طرح 
و ظرفیت اســکان ۵۰ نفر در شهرســتان آران و 
بیدگل فراهم شد و در اختیار گردشگران داخلی 

و خارجی قرار گرفت.
شــمار اقامتگاه های ســنتی در شهرستان آران 
و بیدگل بــا افتتاح این اقامتگاه ســنتی به ۴۵ 
اقامتــگاه می رســد و موجب افزایــش تعداد 
تخت های اقامتی نیز در این شهرستان می شود؛ 
افتتاح این واحدها علاوه بــر افزایش ظرفیت 
اقامتــی موجب حفظ و احیای بافت فرســوده 

شهرستان آران و بیدگل خواهد شد.

تحدید حدود اختصاصی
7/112 شــماره نامــه : 140285602024006988-1402/7/09 نظــر بــه اینکه به 
موجب رای شــماره 140260302024000859 مــورخ 1402/3/4 هیات قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رســمی ششدانگ یکباب خانه به 
مساحت 298/51 متر مربع تحت شــماره 5342  فرعی از 4483  اصلی مفروز و مجزی 
شده از شماره 131 فرعی از اصلی مزبور  واقع در بخش 5 ثبت اصفهان در مالکیت خانم 
محترم متقی دســتجردی فرزند یداله مســتقر گردید و پرونده ثبتی فاقد سابقه تحدید 
حدود می باشــد لذا به اســتناد تبصره ذیل ماده 13 قانون فوق الذکــر و  طبق تقاضای 
مالک تحدید حدود ملک مرقوم در روز دوشــنبه مورخ 1402/8/8 ســاعت 9 صبح در 
محل شــروع و به عمل خواهد آمد و به موجب این آگهی به کلیــه مالکین و مجاورین 
اعلام می گردد تا در روز و ســاعت مقــرر در محل حضور یابنــد و اعتراضات مالکین و 
مجاورین مطابق ماده 20 قانون ثبــت از تاریخ تنظیم صورت مجلــس تحدید حدود و 
فقط تا 30 روز پذیرفته خواهد شــد و معترض طبق ماده 86  آئین نامه قانون ثبت باید از 
تاریخ تسلیم اعتراض به این اداره، ظرف یک ماه دادخواســت خود را به مرجع ذیصلاح 
قضائی تسلیم و گواهی تقدیم دادخواست را اخذ و به این واحد ثبتی ارائه نماید، درغیر این 
صورت متقاضی ثبت یا نماینده قانونی وی می تواند به دادگاه  مربوطه مراجعه و گواهی 
عدم تقدیم دادخواست را دریافت و به اداره ثبت تســلیم نماید و اداره ثبت بدون توجه به 
 اعتراض عملیات ثبتی را بــا رعایت مقررات ادامه میدهد. تاریخ انتشــار: 1402/07/13

 م الف: 1579764 شبان رئیس منطقه ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان
تحدید حدود اختصاصی

7/113 شــماره نامه : 140285602024006980-1402/7/09 نظر به اینکه به موجب 
رای شــماره 140260302024001074 مورخ 1402/3/22 هیات قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد ســند رسمی ششدانگ یکباب خانه به مساحت 
128/31 متر مربع تحت شــماره 5330  فرعی از 4483  اصلی مفروز و مجزی شــده از 
شماره 131 فرعی از اصلی مزبور  واقع در بخش 5 ثبت اصفهان در مالکیت خانم عهدیه 
 رمضانی تشنیزی فرزند الیاس مســتقر گردید و پرونده ثبتی فاقد ســابقه تحدید حدود

 می باشــد لذا به اســتناد تبصره ذیل ماده 13 قانون فوق الذکر و  طبــق تقاضای مالک 
تحدید حدود ملــک مرقوم در روز دوشــنبه مورخ 1402/8/8 ســاعت 9 صبح در محل 
شــروع و به عمل خواهد آمد و به موجب این آگهی به کلیه مالکیــن و مجاورین اعلام 
می گردد تا در روز و ســاعت مقرر در محل حضور یابند و اعتراضات مالکین و مجاورین 
مطابق ماده 20 قانون ثبت از تاریخ تنظیــم صورت مجلس تحدید حدود و فقط تا 30 روز 
پذیرفته خواهد شــد و معترض طبق ماده 86  آئین نامه قانون ثبت باید از تاریخ تســلیم 

اعتراض به این اداره، ظرف یک ماه دادخواســت خود را به مرجع ذیصلاح قضائی تسلیم 
و گواهی تقدیم دادخواســت را اخذ و به ایــن واحد ثبتی ارائه نمایــد، درغیر این صورت 
متقاضی ثبت یا نماینــده قانونی وی می تواند به دادگاه  مربوطــه مراجعه و گواهی عدم 
تقدیم دادخواســت را دریافت و به اداره ثبت تســلیم نماید و اداره ثبــت بدون توجه به 
 اعتراض عملیات ثبتی را بــا رعایت مقررات ادامه میدهد. تاریخ انتشــار: 1402/07/13

 م الف: 1579386 شبان رئیس منطقه ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان
فقدان سند مالکیت

7/114 شــماره نامه: 140285602024006989- 1402/07/09 نظر به اینکه ســند 
مالکیت سه و نیم دانگ مشاع از  ششدانگ پلاک ثبتی شماره 1681 فرعی از 4790  اصلی 
واقع در بخش پنج اصفهان به نام امید اسدی اردلی تحت شماره چاپی 256237 الف 95 
و دفتر الکترونیک 139620302024011304 ثبت و صادر و تسلیم گردیده است سپس 
طی وکالتنامه شماره 73578 مورخ 1402/06/04 دفترخانه اسناد رسمی 139 خمینی شهر 
آقای محمد حسین جعفری فشارکی  با ارائه درخواست کتبی به شماره وارده 1402/9634 
مورخ 1402/06/11 به انضمام دو برگ استشهادیه محلی که امضا شهود آن ذیل شماره 
50558 مورخ 1402/06/09 به گواهی دفترخانه 108 اصفهان رسیده است مدعی است 
که سند مالکیت آن به علت اسباب کشی مفقود گردیده است و درخواست صدور المثنای 
سند مالکیت ملک فوق را نموده است  لذا مراتب  به استناد تبصره یک اصلاحی ذیل ماده 
120 آئین نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی می شود چنانچه کسی مدعی انجام معامله 
نسبت به ملک مرقوم یا وجود سند مالکیت نزد خود می باشــد از تاریخ انتشار این آگهی 
ظرف مدت ده روز اعتراض خود را کتبا ضمن ارائه اصل ســند مالکیت یا سند معامله به 
این اداره تسلیم و رســید اخذ نمائید تا مراتب صورت مجلس و اصل سند مالکیت به ارائه 
کننده سند مسترد گردد بدیهی اســت اگر ظرف مدت مقرر اعتراضی نرسید یا در صورت 
اعتراض اصل سند مالکیت یا ســند معامله ارائه نشود اقدام به صدور سند مالکیت المثنی 
 طبق مقررات خواهد شد. م الف: 1579811 شبان رئیس منطقه ثبت اسناد و املاک 

جنوب اصفهان
فقدان سند مالکیت

7/115 شــماره نامه: 140285602024006992- 1402/07/09 نظر به اینکه ســند 
مالکیت دو و نیم دانگ مشاع از  ششدانگ پلاک ثبتی شماره 1681 فرعی از 4790  اصلی 
واقع در بخش پنج اصفهان به نام شبنم دلگشائی تحت شماره چاپی 256235 الف 95 و 
دفتر الکترونیک 139620302024011303 ثبت و صادر و تســلیم گردیده است سپس 
طی وکالتنامه شماره 73578 مورخ 1402/06/04 دفترخانه اسناد رسمی 139 خمینی شهر 
آقای محمد حسین جعفری فشارکی  با ارائه درخواست کتبی به شماره وارده 1402/9634 

مورخ 1402/06/11 به انضمام دو برگ استشهادیه محلی که امضا شهود آن ذیل شماره 
50560 مورخ 1402/06/09 به گواهی دفترخانه 108 اصفهان رسیده است مدعی است 
که سند مالکیت آن به علت اسباب کشی مفقود گردیده است و درخواست صدور المثنای 
سند مالکیت ملک فوق را نموده است  لذا مراتب  به استناد تبصره یک اصلاحی ذیل ماده 
120 آئین نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی می شود چنانچه کسی مدعی انجام معامله 
نسبت به ملک مرقوم یا وجود سند مالکیت نزد خود می باشد از تاریخ انتشار این آگهی ظرف 
مدت ده روز اعتراض خود را کتبا ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله به این اداره 
تسلیم و رسید اخذ نمائید تا مراتب صورت مجلس و اصل سند مالکیت به ارائه کننده سند 
مسترد گردد بدیهی است اگر ظرف مدت مقرر اعتراضی نرسید یا در صورت اعتراض اصل 
سند مالکیت یا سند معامله ارائه نشــود اقدام به صدور سند مالکیت المثنی طبق مقررات 
خواهد شد. م الف: 1579825 شبان رئیس منطقه ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان

فقدان سند مالکیت
7/116 شماره نامه: 140285602210005031- 1402/06/26 سند مالکیت 4000 سهم 
مشاع از 233000 سهم ششدانگ  پلاک ثبتی شماره 17 فرعی از 153 اصلی واقع در بخش 
20 ثبت اصفهان بنام محمد باسره  سابقه ثبت و صدور سند به شماره چاپی 517556 ب 
1400 به شماره دفتر الکترونیک 140120302210002341که به مالکیت نامبرده در آمده 
و سند صادر و تسلیم شده است دیده و سپس  نامبرده با ارائه درخواست کتبی به انضمام دو 
برگ استشهادیه که امضاء شهود آن ذیل شماره یکتا 140202158657000454 و رمز 
تصدیق 332823  مورخ 1402/6/20  که به گواهی دفترخانه 452  بهارستان رسیده  مدعی 
است که  سند مالکیت آن بعلت جابجایی مفقود گردیده و وی درخواست صدور سند مالکیت 
المثنی ملک فوق را نموده لذا مراتب  به استناد تبصره یک اصلاحی ذیل ماده 120 آئین نامه 
قانون ثبت در یک نوبت آگهی می شود چنانچه کسی مدعی انجام معامله نسبت به ملک 
مرقوم یا وجود سند مالکیت نزد خود می باشد از تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت ده روز 
اعتراض خود را کتبا ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله به این اداره تسلیم و رسید 
اخذ نمائید تا مراتب صورت مجلس و اصل ســند مالکیت به ارائه کننده سند مسترد گردد 
بدیهی است اگر ظرف مدت مقرر اعتراضی نرسید یا در صورت اعتراض اصل سند مالکیت 
 یا ســند معامله ارائه نشود اقدام به صدور ســند مالکیت المثنی طبق مقررات خواهد شد. 
م الف: 1579236 حمیدرضا  خسروي سرپرست واحد ثبتي حوزه ثبت ملک جنوب 

شرق اصفهان
فقدان سند مالکیت

7/115 شــماره نامه: 140285602024007033- 1402/07/10 نظر به اینکه ســند 
مالکیت ششــدانگ پلاک ثبتی شــماره 534  فرعــی از 2851  اصلــی واقع در بخش 

پنج اصفهان به نام الهام گلی تحت شــماره چاپــی 554247  ج 96 و دفتر الکترونیک 
139720302024011501 ثبت و صادر و تسلیم گردیده است ســپس  نامبرده  با ارائه 
درخواست کتبی به شماره وارده 1402/21485 مورخ 1402/06/27 به انضمام دو برگ 
استشهادیه محلی که امضا شهود آن ذیل شــماره 9959 و رمز تصدیق 897781  مورخ 
1402/06/26 به گواهی دفترخانه 302 اصفهان رسیده است مدعی است که سند مالکیت 
آن به علت نامعلوم مفقود گردیده است و درخواســت صدور المثنای سند مالکیت ملک 
فوق را نموده است.  لذا مراتب  به اســتناد تبصره یک اصلاحی ذیل ماده 120 آئین نامه 
قانون ثبت در یک نوبت آگهی می شود چنانچه کسی مدعی انجام معامله نسبت به ملک 
مرقوم یا وجود سند مالکیت نزد خود می باشد از تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت ده روز 
اعتراض خود را کتبا ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله به این اداره تسلیم و رسید 
اخذ نمائید تا مراتب صورت مجلس و اصل ســند مالکیت به ارائه کننده سند مسترد گردد 
بدیهی است اگر ظرف مدت مقرر اعتراضی نرسید یا در صورت اعتراض اصل سند مالکیت 
 یا ســند معامله ارائه نشود اقدام به صدور ســند مالکیت المثنی طبق مقررات خواهد شد.

 م الف: 1580085 شبان رئیس منطقه ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان
حذف بهاء ثمنیه اعیانی

7/118 شماره نامه: 140285602210005356- 1402/07/04 بر اساس تقاضای آقای 
حســن رضایی برزانی فرزند علی و خانم بتول رضایی برزانی فرزند حسین مبنی بر حذف 
عبارت »به استثنا بها ثمنیه اعیانی« به ترتیب از تمامت 96 سهم مشاع و 48 سهم مشاع 
از 1368 سهم ششدانگ پلاک 10 فرعی از 2194 اصلی بخش 6 ثبت اصفهان که طبق 
سوابق، مالک بها ثمنیه اعیانی مزبور بانوان خانم شــیروانی جوزدانی و ملیحه مسجدی 
اصفهانی همســران مرحوم مرادعلی شهسواری می باشــند. در اجرای تبصره یک ماده 
105 اصلاحی آیین نامه قانون ثبت، کارشناس رسمی دادگستری بهاء مورد ثبت فوق را 
مبلغ 62600000 ریال و 31310000 ریال تعیین نموده است. متقاضی فوق الذکر اعلام 
داشته از نشانی مالک ثمنیه اعیانی مذکور و حیات یا ممات آنها اطلاعی ندارد لذا مراتب 
فقط یک مرتبه در روزنامه کثیرالانتشار آگهی می شود تا ذینفع جهت اخذ سپرده مذکور 
به اداره ثبت اسناد و املاک منطقه جنوب شرق اصفهان واقع در شهر بهارستان روبروی 
پارک زیتون مراجعه نماید و در صورتی که مدعی تضییع حق باشــد از تاریخ انتشار این 
آگهی به مدت یکماه در مراجع صالحه قضایی اقامه دعوی و گواهی طرح دعوی را از مرجع 
قضایی مربوطه اخذ و به این اداره تســلیم نماید. در صورت عدم ارائه گواهی طرح دعوی 
 عبارت »به استثناء بها ثمنیه اعیانی« وفق مقررات از ســند فوق الذکر حذف خواهد شد. 
م الف: 1578204 حمیدرضا خسروی مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک جنوب شرق 

اصفهان 
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آزادی ۶0 زندانی جرائم غیرعمد استان اصفهان
همزمان با ایام میلاد پیامبر مهربانی ها و رییس مذهب شیعه، ۶۰ زندانی جرائم غیرعمد استان اصفهان 
با بدهی هزار میلیارد ریال آزاد شدند.مدیر ستاد دیه استان اصفهان با اشاره به برگزاری جشن گلریزان 
و جلب مشارکت خیران و شاکیان برای آزادی محکومیت غیرعمد زندان های استان اصفهان گفت: 
همزمان با ایام میلاد پیامبر مهربانی ها و رییس مذهب شیعه ۶۰ زندانی جرائم غیرعمد استان اصفهان 
با بدهی هزار میلیارد ریال آزاد شدند.اسدا...گرجی زاده افزود: این افراد به دلیل بدهی مالی ناشی 
از مهریه، چک و دیه بودند که با گذشت بخشی از بدهی شاکیان، کمک خیرین و تسهیلات بانکی به 
آغوش خانواده بازگشتند.وی با بیان اینکه همت و اراده خوبی برای آزادی زندانیان جرائم غیرعمد در 
بین مردم وجود دارد، گفت: با همکاری خیران و بخشش بدهی شاکیان امسال ۴۰۰ نفر از بند رهایی 
پیدا کردند.مدیر ستاد دیه استان اصفهان، بدهکاری این ۴۰۰ نفر را بیش از ۴ هزار میلیارد و ۲۰۰ میلیون 

ریال اعلام کرد و افزود: نزدیک به هزار میلیارد از کل بدهی شاکیان خصوصی بخشیده شد.
 

رییس اورژانس پیش بیمارستانی اصفهان خبر داد:

 مصدومیت تعدادی از هواداران در جریان بازی سپاهان 
و الاتحاد عربستان

رییس اورژانس پیش بیمارستانی اســتان اصفهان از مصدومیت ۵۹ نفر در جریان بازی سپاهان و 
الاتحاد عربســتان خبر داد.فرهاد حیدری در گفت وگو با خبرنگار ایمنا، اظهارکرد: روز دوشنبه، دهم 
مهرماه، با توجه به پیش بینی های انجام شــده در خصوص حضور پرشور طرفداران تیم سپاهان در 
ورزشگاه نقش جهان برای تماشای بازی تیم های سپاهان و الاتحاد عربستان، پوشش امدادسلامت 
با استقرار واحدهای امدادی اورژانس پیش بیمارســتانی اصفهان انجام شد.وی با بیان اینکه این 
استقرار با هدف حفظ سلامت تماشاچیان و بازیکنان صورت گرفت، افزود: پنج واحد امدادی اورژانس 
شامل سه واحد امدادی آمبولانس، یک دستگاه اتوبوس آمبولانس، یک دستگاه اورژانس موتوری 
و یک خودروی ارتباطات و فرماندهی عملیات در ورزشگاه نقش جهان مستقر شدند.رییس اورژانس 
پیش بیمارستانی استان اصفهان با بیان اینکه در این استقرار ۳۰ نفر از پرسنل اورژانس استان اصفهان 
حضور داشتند، خاطرنشان کرد: کارشناسان اورژانس به صورت سه تیم نیروی پیشروی چهارنفره و 
سایر نیروها مستقر در کنار واحدهای امدادی آماده امدادرسانی شدند.وی ضمن قدردانی از زحمات 
شبانه روزی پرسنل اورژانس پیش بیمارســتانی ادامه داد: در پوشش امدادسلامت بازی تیم های 

سپاهان و الاتحاد عربستان، ۵۹ نفر شامل ۱۲ زن و ۴۷ مرد مصدوم شدند.
 

متهمان اصلی پرونده جنگلبان اصفهانی دستگیر شدند
فرمانده یگان حفاظت منابع طبیعی و آبخیزداری استان اصفهان از بهبودی جنگلبان اصفهانی خبر داد 
و گفت: این نیروی یگان حفاظت با انجام جراحی های لازم در نواحی آسیب دیده، با نظر پزشکان از 
بیمارستان مرخص شد.سرهنگ علیرضا طاهری در گفت وگو با خبرنگار ایمنا، درباره آخرین وضعیت 
جنگلبان مصدوم، مهران نصیری که بیست وچهارم شهریورماه توســط قاچاقچیان چوب با خودرو 
زیر گرفته شد، اظهار کرد: بلافاصله پس از دریافت خبر درگیری مهران نصیری نیروی یگان حفاظت 
با قاچاقچیان چوب و زغال و بروز حادثه برای وی، در کمترین زمان ممکن با ییس دانشــگاه علوم 
پزشکی اســتان اصفهان، مدیرکل امور اجتماعی و فرهنگی استانداری اصفهان و مدیرکل مدیریت 
بحران استانداری اصفهان تماس حاصل شد و شرایط اضطراری برای این مامور وظیفه شناس یگان 
حفاظت منابع طبیعی منعکس و درخواست کمک و مساعدت ویژه در این رابطه صورت گرفت.وی 
افزود: بلافاصله با پیگیری معاون دانشگاه علوم پزشکی استان، جنگلبان مصدوم که از ناحیه استخوان 
لگن، مهره های کمر و پاها دچار آسیب جدی شده بود، از بیمارستان فارابی به بیمارستان الزهرا )س( 
منتقل شد و توسط یکی از مجرب ترین پزشکان استان تحت درمان قرار گرفت و اکنون با ترخیص از 

بیمارستان با نظر پزشکان در سلامت است.

معاون محیط زیست طبیعی استان اصفهان: سطح تالاب گاوخونی نسبت به خشکی چندین سال اخیر، خشک تر هم شده است

در مرز فاجعه

معاون محیط زیســت طبیعی و تنوع زیســتی اداره 
کل حفاظت محیط زیست اســتان اصفهان گفت: به 
استناد پایش های میدانی و آخرین تصویر ماهواره ای مربوط به اوایل 
مهرامسال، ســطح تالاب گاوخونی نسبت به خشــکی چندین سال 

اخیر، خشک تر هم شده و این یک فاجعه است.
حسین اکبری افزود: سال آبی ۱۴۰۱- ۱۴۰۲هم تمام شد و وارد سال 
آبی ۱۴۰۲ – ۱۴۰۳ شــدیم، اما حقابه موثری به تالاب گاوخونی داده 
نشد و علاوه بر این در نیمه دوم ۱۴۰۲ منتهی به شهریور امسال با بسته 
بودن سد رودشــتین، به تدریج زه آب های کشــاورزی و پساب های 

ورودی به تالاب هم کاهش شدیدی پیدا کرد.
وی تصریح کرد: ورودی زه آب و پســاب ها از ایســتگاه شاخه کنار به 
سمت تالاب گاوخونی به کمترین حد ممکن و چیزی حدود ۲۰ تا ۳۰ 
لیتر در ثانیه رسید و نتیجه این شــد که تالاب گاوخونی به صورت صد 

درصد خشک شد.
معاون محیط زیســت طبیعــی و تنــوع زیســتی اداره کل حفاظت 
محیط زیست استان اصفهان افزود: حال تالاب گاوخونی خوب نیست 
و پیگیری در سطوح مختلف برای بهبود شــرایط تالاب هم نتوانسته 

موجب شود که حقابه موثری به تالاب داده شود.
وی گفت: در سال آبی ۱۴۰۱ – ۱۴۰۲ به رغم اینکه وضعیت بارش های 
خیلی خوبی نسبت به سال قبل هم در سرشاخه های زاینده رود و هم 
در کل حوزه داشتیم؛ اما تالاب گاوخونی حقابه هایش را دریافت نکرد.

اکبری یادآور شد: در نیمه دوم سال ۱۴۰۰ نســبت به سال قبل از آن، 
ذخیره ســد زاینده رود چیزی حدود ۲۰۰ میلیون مترمکعب بود و در 
چنین شرایطی مشخص است که نمی شود آب را برای تالاب گاوخونی 
رها کرد؛ اما در نیمه دوم ۱۴۰۱ بارندگی خیلی خوبی نســبت به ســال 
۱۴۰۰ در حوزه زاینده رود و به خصوص در بالادست داشتیم، به طوری که 
ذخیره سد زاینده رود در ماه های اردیبهشت و خرداد تا تیرماه نزدیک 

به ۶۰۰ میلیون مترمکعب هم رسید.
وی افزود: بااین وجــود، بازهم با ۶۰۰ میلیون مترمکعب ذخیره ســد 
زاینده رود، هیچ آبی به تالاب گاوخونی رهاسازی نشد و این در حالی 
بود که بارها و بارها آب با احجام قابل توجه برای کشــاورزان شــرق و 

غرب اصفهان رهاسازی شد .
معاون محیط زیســت طبیعی اداره کل حفاظت محیط زیست استان 
اصفهان در ادامه گفت: نــگاه انســانی و اراده وزارت نیرو برای تالاب 

گاوخونی می بایســت دســتکم در این زمان محقق شود که درصدی 
از حقابه زاینده رود به تالاب گاوخونی برســد؛ اما متاسفانه این اتفاق 

نیفتاد.
وی یادآور شد: اسفند سال ۱۴۰۱ که آب برای اولین بار برای کشاورزی 
پس از مدت ها رهاسازی شد، با پیگیری های عدیده ای که در جلسات 
مختلف و مطالبه گری زیادی که در جهــت هم افزایی و هماهنگی در 
جهت نجات تالاب گاوخونی داشتیم، تنها در دو مرحله خیلی گذرا ۲ بار 

آب از سد رودشتین به سمت تالاب رهاسازی شد.
اکبری تصریح کرد: منظور از گذرا این است که شاید چند ساعت یک 
دبی چند مترمکعبی به ایستگاه شاخه کنار و درمجموع حدود هشت 
میلیون مترمکعب آب به تالاب گاوخونی رســید؛ این اما حالی بود که 
در این سال آبی به نسبت مناسب، ذخیره سد زاینده رود به ۶۰۰ میلیون 
مترمکعب رســید و رودخانه شــور هم حدود ۲ ماه با دبی قابل توجه 

جاری بود.
اکبری یادآور شــد: رودخانه شــور متعلق بــه پایــداری زاینده رود، 
پایین دست آن و تغذیه تالاب است که متاسفانه سهم تالاب گاوخونی 

از این آب هم داده نشد.
این مقام حفاظت محیط زیست استان اصفهان افزود: آخرین بندی 
که آب برای کشــاورزی توزیع می شــود، سد رودشــتین است و ۸۰ 
کیلومتر تا تالاب گاوخونی فاصله دارد اما این سد همیشه بسته است و 
این نشان می دهد که وزارت نیرو کاری به ترسالی و خشکسالی ندارد.

وی ادامه داد: سوال ما این اســت که چرا باید ۸۰ کیلومتر از طول یک 
رودخانه به ســمت تالاب و پایاب از دســتور کار خارج شود، این یک 

سوال قابل تأمل و مطالبه عموم مردم است.
به گزارش ایرنــا، تالاب بین المللی گاوخونی واقع در شــرق اصفهان، 
یکی از بزرگ ترین و مهم ترین تالاب های ایران محسوب می شود که 
طی ۲ دهه اخیر به دلیل تحقق نیافتن حقابه محیط زیستی آن، صد 

درصد خشک شده است.
این تالاب به وسعت ۴۷۶ کیلومترمربع در ۱۶۷ کیلومتری جنوب شرق 

اصفهان و در کنار شهر ورزنه قرار دارد.
کارشناسان برداشــت  بی رویه و غیرقانونی در بالادست، کاهش آب 
ورودی، تغییر اقلیم و خشکســالی و تامین نشدن حقابه  طبیعی را از 
دلایل اصلی به خطر افتادن حیات این تالاب دانسته اند و به گفته آنها 
ادامه این روند تالاب گاوخونی را به کانون تولید گرد و غبار تبدیل خواهد 
کرد؛ کانون گرد و غبــاری در مرکز فلات ایران که می تواند شــهرهای 

شعاع ۵۰۰ کیلومتری اطرافش را تحت تاثیر آثار سوء قرار بدهد.

اخبار جامعه

رییس اداره حقوقی و امور نمایندگان کمیته امداد 
استان اصفهان گفت: مددجویان کمیته امداد امام 
خمینی)ره( اصفهان در ۶ ماه نخست امسال از هزار 

و ۴۳۹ خدمت حقوقی بهره مند شدند.
روابــط عمومی کمیتــه امداد امــام خمینی )ره( 
اســتان اصفهان روز چهارشــنبه به نقــل از جواد 
کرانی افزود: ۳۱ اداره ایــن نهاد،خدمات حقوقی 
به مددجویان را از طریق اســتقرار میز خدمت ارائه 

می کنند.

وی گفــت: وکیلان نیکــوکار با حضــور هفتگی در 
شهرســتان ها به پرونده مددجویان تحت حمایت 
که به دلیل بعد مسافت و رنج سفر قادر به حضور در 

مرکز استان نبودند، رسیدگی کردند.
کرانی افزود: در این مــدت، ۴۵ وکیل نیکوکار در 
ارائه خدمات به مددجویان با ایــن نهاد همکاری 
داشــتند و به ۲۷ پرونده حقوقــی مددجویان نیز 

رسیدگی شد.
کرانی ادامــه داد: ایــن پرونده ها برای مشــاوره 
حقوقی، تنظیم دادخواســت و شــکواییه، تنظیم 
لایحه دفاعیه، حضور در جلسات دادرسی به کانون 
وکلا و مرکز وکلای دادگستری و قوه قضاییه ارجاع 

شده است.
وی افزود: در نیمه نخســت امســال، ۳۸ کلاس 

آموزشــی با محوریت حقوق خانــواده و تکالیف 
فردی، حقوق عادله در قراردادها، مباحث حضانت، 
حقوق شهروندی، پیشگیری از دعاوی و اختلافات 
با حضور ۲ هزار و ۱۵۵ نفر از مددجویان کمیته امداد 

استان برگزار شده است.
رییس اداره حقوقی و امور نمایندگان کمیته امداد 
اصفهان ارائــه خدمات و رفع مشــکلات حقوقی 
مددجویان را مسیری برای خودکفایی آنان دانست 
و افزود: آموزش مباحث حقوقی به مددجویان با 
 هدف پیشگیری از مســائل جبران ناپذیر قانونی 

می تواند بسیار راهگشا و اثرگذار باشد.
در زمان حاضر بیــش از ۱۲۰ هزار خانوار با جمعیت 
۳۰۰ هــزار نفر زیــر پوشــش کمیته امــداد امام 

خمینی)ره( استان اصفهان هستند.

بهره مندی مددجویان کمیته امداد امام خمینی )ره( 
اصفهان از 1439 خدمت حقوقی 

طرح تشدیدی 
برخورد بامعتادان 
متجاهر در همدان

مدیرعامل سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری خبرداد:

اضافه شدن 10 دستگاه اطفائیه به ناوگان آتش نشانی 
اصفهان تا پایان سال

مدیرعامل سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری اصفهان گفت:تا پایان سال ۱۰ دستگاه 
اطفائیه به ناوگان آتش نشانی اصفهان اضافه می شود.

آتشپاد دوم ابراهیم مطلبی اظهار کرد: تا پایان امسال حدود ۱۰ دستگاه اطفائیه جدید به امکانات 
این سازمان اضافه خواهد شد و امیدوار هستیم یک دســتگاه خودروی فرماندهی عملیات که در 
زمان های بحران همچون سیل و زلزله مورد استفاده قرار می گیرد نیز تا پایان ۱۴۰۲ به ناوگان اضافه 

شود.
وی با اشــاره به نیاز به تجهیرات گفت: در نخســتین قدم، این ســازمان به یک دســتگاه پهپاد با 
قابلیت های منحصربه فرد مجهز شــده که دوربین های لنز واید، ترمال، حرارتی، دید در شب و زوم 
دارد که هر کدام می تواند در عملیات های جســت وجو و نجات مورد استفاده قرار گیرد، تا به عنوان 
مثال زمانی که یک نفر در کوه صفه دچار حادثه می شود، برای جست وجو و نجات می توان از  این 
پهباد  استفاده کرد و در کمترین زمان ممکن به محل رسید، رسیدن سریع تر از آتش نشانان به محل 

حادثه و شناسایی محل آن از دیگر مزایای استفاده از پهپاد است.
وی گفت: همچنین از نرم افزاری رونمایی شــده که میزان پرشدگی مخازن آب و کف دستگاه های 
اطفائیه به صورت برخط در ستاد فرماندهی قابل مشاهده است؛ بسیاری از طرح هایی از این قبیل 
نیز با همکاری شرکت های دانش بنیان به سرانجام رسیده است تا به سمت سازمان آتش نشانی 
هوشمند حرکت کنیم. در های این سازمان، روی دانش بنیان ها باز است تا ایده های خوب را مورد 
اســتفاده قرار دهیم.مطلبی افزود: در مجموع امســال در هفته ایمنی و آتش نشانی، با رونمایی 
از ۱۰ طرح  هوشمندسازی عملیات ها در قالب عملیات پیشــرفته و پنج طرح  در مباحث آموزش 
و پیشــگیری در قالب ارتقای دانش ایمنی، گام بلندی در راســتای شــهر ایمن و شــهر هوشمند 
برداشــته ایم.مطلبی با بیان اینکه  محدوده بازار بزرگ اصفهان، یکی از مکان های بسیار حساس 
است که در صورت وقوع یک حریق کوچک، خیلی راحت از کنار آن نخواهیم گذشت و بیشترین و 
بهترین امکانات برای امدادرسانی ارسال می شود، زیرا بازار ظرفیت حریق بسیار زیادی را در خود 
جای داده است، گفت: بازار بزرگ اصفهان قدیمی و تاریخی است و باید حفظ شود، اما فکر می کنم 
تا ۹۹ درصد انبار ها و مغازه های موجود در محدوده آن، ایمنی لازم را ندارد؛ ایستگاه های شماره ۲۷ 
چهارباغ، شماره ۱۷ بازار هارونیه و شماره ۹ هاتف این بازار را پوشش می دهد و مجهز به موتورسیکلت 
اطفائیه و موتور چهارچرخ مجهز به مواد اطفائیه برای عبور از معابر کم عرض و پستی و بلندی هاست.

وی با اشاره به اینکه  در بازار اصفهان در فواصل ۴۰ متری جعبه های آتش نشانی نصب شده، افزود: 
اطفائیه های استفاده شده در ایستگاه های پوشش دهنده بازار بزرگ، دستگاه های بسیار کوچکی 

است تا بتوانیم امدادرسانی مناسبی داشته باشیم.
مدیرعامل سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری اصفهان گفت: ۲۷ ایستگاه فعال در سطح 
شهر اصفهان داریم و چند ایســتگاه جدید نیز در حال احداث است؛ به عنوان مثال ایستگاه میدان 
حج توسط منطقه هفت احداث شده و مرحله نازک کاری آن حدود ۹۵ درصد پیشرفت کرده است و 
در نقطه ای قرار دارد که خلأ وجود ایستگاه را احساس می کردیم؛ امیدواریم در صورت جبران کمبود 

نیرو، آن را به عنوان بیست وهشتمین ایستگاه به بهره برداری برسانیم.
 مطلبی افزود: یکی دیگر از ایستگاه ها که پس از چند سال به سرانجام رسیده، ایستگاه ناژوان است 
که تمام مجوز های مربوطه دریافت و بودجه آن در منطقه پنج دیده شده است تا به عنوان ایستگاه 

تخصصی غواصی احداث شود.
وی گفت: در حال حاضر حدود ۷۰۰ نیرو در اختیار سازمان آتش نشانی است که از نظر استانداردها، 
وضعیت خوبی نداریم و  باید حدود ۵۰۰ نفر دیگر اضافه شــود که با توجه به همکاری بخش های 
مختلف شــهرداری، امیدواریم تا یک ماه آینده مجوز استخدام را از ســازمان اداری و استخدامی 

کشور دریافت کنیم.

عکس خبر

خبر روزبا مسئولان

مدیرکل هواشناسی اصفهان:

بارش های پاییز و زمستان 
امسال بالاتر از حد نرمال 

خواهد بود
مدیــرکل هواشناســی اصفهــان گفــت: 
خشکســالی و آلودگــی هــوای اصفهان با 
بارش های سنگین پاییزی به طور کامل رفع 
نمی شود.حمید رضا خورشیدی  با بیان اینکه 
بر اســاس پیش بینی ها بارش هــای پاییز و 
زمستان امسال بالاتر از حد نرمال خواهد بود 
و احتمال وقوع بارش های سنگین، رگباری 
و ســیلابی وجود دارد،  افزود: اطلاع رســانی 
و هشــدار های لازم در پیش بینی هــای چند 
روز قبل از وقــوع بارش های ســیلابی ارائه 
خواهد شد.وی ادامه داد: تمام دستگاه ها باید 
آمادگی لازم را برای انجام اقدامات موثر داشته 
باشــند تا از غافلگیری و بروز خسارت جانی 
و مالی در اســتان اصفهان جلوگیری شــود.

خورشیدی گفت: شرایط سامانه های بارشی 
در پاییز امسال نسبت به سال گذشته مناسب 
اســت، اما همچنان با مشــکل خشکسالی 
و آلودگی هــوا در کلان شــهر اصفهان مواجه 

خواهیم بود.
وی با بیــان اینکه سرچشــمه ها و منابع آبی 
استان در سه ســال اخیر بارش های کمتر از 
نرمال را دریافت کردند، اظهار کرد: بارش های 
امســال، کمبود بارش های سال های گذشته 
را جبران نخواهد کرد.مدیرکل هواشناســی 
استان اصفهان افزود: به دلیل کمبود و کاهش 
بارش در پنج سال اخیر در نیمه شرقی و شمال 
استان با پدیده گردوغبار در این مناطق مواجه 
خواهیم بود که به مناطق مرکزی استان هم 
کشیده خواهد شد.خورشــیدی  با اشاره به 
انواع پیش بینی های کوتاه مدت، میان مدت و 
بلندمدت تصریح کرد: میزان و درصد صحت 
پیش بینی هــای کوتاه مــدت بالاســت، اما 
پیش بینی ماهانــه و فصلی حدود ۶۵ درصد 
واقعیت دارد و پیش بینی های بلندمدت هم 
نوعی سناریو محسوب می شود و تحقق یافتن 
یا نیافتــن آن ها در صورت انجام یک ســری 
اقدامات و در نظر گرفتن تدابیر در دهه آینده یا 

بیشتر اجرا خواهد شد.

مدیرکل ثبت احوال استان اصفهان گفت: در شــش ماه نخست سال  ۲۶ هزار و ۲۳۳ نفر در اســتان اصفهان به دنیا آمدند و ۱۳ هزار و ۲۸۹ نفر در این  مدت  
فوت کردند.مجتبی یکتامنش  افزود: در این مدت   ازدواج ۱۱ هزار و ۴۶  نفر هم به ثبت رسیده است.وی با اشاره به آمار مقایسه ای از ولادت و وفات در شش 
ماه سال  نسبت به سال گذشته  اظهار کرد: آمار ولادت در این مدت چهار درصد و وفات ۱.۵ درصد نســبت به مدت مشابه سال گذشته کاهش داشته است.
مدیرکل ثبت احوال استان اصفهان با اشاره به آمار دختران و پسران در شش ماه نخست سال  در استان اصفهان تصریح کرد: نسبت جنسی پسران ۱۰۵ بوده 
و به ازای هر ۱۰۵ پسر، ۱۰۰ دختر به دنیا آمده است.وی  ادامه داد: در شش ماه ابتدایی سال  تکمیل ثبت نام ۸۸ هزار و ۷۶۶ نفر برای صدور کارت ملی انجام 

شده و ۱۰۹ هزار و ۴۹۰ کارت تحویل مردم شده است.

تولد بیش از 2۶ هزار نوزاد در نیمه نخست سال در اصفهان



الدحیل در دیداری خانگی در ورزشگاه خلیفه مقایل پرسپولیس شکست خورد تا شرایط برای این تیم بحرانی شود.  باخت مقابل پرسپولیس در آسیا شرایط 
ادامه همکاری کرسپو با باشگاه الدحیل را سخت کرده و این تیم علاوه بر قعرنشینی در گروه خود در لیگ قهرمانی آسیا، در لیگ قطر نیز در رده چهارم و با اختلاف 
سه امتیاز با السد صدرنشین است. روزنامه الرایه در این خصوص نوشت: هرنان کرسپو، سرمربی آرژانتینی الدحیل، پس از اینکه در این فصل تیمش شخصیت 
و هویت را از دست داده و نتایج مطلوبی را کسب نکرده، در حال جدایی از الدحیل است.الدحیل در 5 دیداری که این فصل انجام داده هرگز نتوانسته درخشان 
ظاهر شود. آن ها در رقابت های لیگ قهرمانان آسیا نیز ابتدا  مقابل استقلال تاجیکستان به تساوی 0-0 رسید و در دور دوم در خانه به پرسپولیس ایران باخت و 
با یک امتیاز در انتهای جدول رده بندی گروه پنجم قرار گرفت.کرسپو، بیشترین مسئولیت این افت شدید در عملکرد و نتایج تیم در این فصل را بر عهده دارد که 

آینده او در باشگاه الدحیل را به خطر می اندازد و انتظار می رود او قربانی بعدی فصل جاری باشد.

»کرسپو« در آستانه اخراج از الدحیل!
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سایه اخراج بر سر »تن هاخ«
اریک تن هاخ، سرمربی منچســتریونایتد، مســیری را در پیش گرفته که باعث اخراج اوله گونار 
سولسشر شــده بود. منچســتریونایتد در دومین دیدار از مرحله گروهی لیگ قهرمانان میزبان 

گالاتاســرای بود و با نتیجه 2-3 برابر 
این تیم شکست خورد. 

آنها در حالــی در این دیدار شکســت 
خوردند که در بــازی اول برابــر بایرن 
مونیخ هم بازنده میــدان بودند و حالا 
کارشــان برای صعود به مرحله بعدی 
بسیار دشــوار به نظر می رسد و فشارها 
بیش از پیش بر این تیم افزایش پیدا 
خواهد کرد. شیاطین سرخ پیش از این 
بازی در چارچوب رقابت های لیگ برتر 

برابر کریستال پالاس هم شکســت خورده بودند و این یعنی که پس از اکتبر و نوامبر 2021 برای 
اولین بار است که در دو بازی متوالی خانگی بازنده از زمین بیرون می آیند.آنها در سال 2021 با پنج 
گل برابر لیورپول و با دو گل مقابل منچسترسیتی در اولدترافورد شکست خوردند و این دو بازی 
آخر خانگی بود که سولسشر پیش از اخراجش به عنوان سرمربی یونایتد در آنها حضور داشت. او 
در حالی اخراج شد که یونایتد تنها یک بازی از هفت بازی آخرش را با پیروزی پشت سر گذاشته 
بود و در جایگاه هفتم جدول رده بندی قرار داشت. شاگردان تن هاخ در حال حاضر در جایگاه دهم 
قرار دارند.این تیم حالا باید در خانه به مصاف برنتفورد برود، در زمین شفیلد یونایتد مهمان این 
تیم باشد و در لیگ قهرمانان در اولدترافورد از کپنهاگن میزبانی کند و این سه بازی اهمیت بسیار 
زیادی در تعیین سرنوشت این مربی هلندی خواهند داشت که شــایعات بسیاری درباره ادامه 

حضورش روی نیمت یونایتد به گوش می رسد.
 

این ستاره بایرن هر روز با رئال در تماس است!
ایجنت آلفونســو دیویس فاش کرد که این بازیکن با داوید آلابا هــر روز حرف می زند و از علاقه 

رئال نیز خبر داد.
آلفونسو دیویس یکی از گزینه های اصلی رئال مادرید برای تقویت دفاع چپ محسوب می شود 
و باشــگاه بایرن مونیخ در واکنش به ایــن موضوع قصد دارد هر چه ســریع تر قرارداد ســتاره 
کانادایی اش را تمدید کند.به گزارش ESPN بایرنی ها می خواهند مذاکره با بهترین بازیکن حال 
حاضر آمریکای شمالی را با جدیت بیشتری آغاز کنند. آنها البته شانس کمی برای جلب رضایت 
دیویس دارند چرا که این مدافع کانادایی ابایی از ابراز علاقه نسبت به حضور در رئال مادرید ندارد.

مدیر برنامه های دیویس در این رابطه گفت: »من نمی توانم زیاد صحبت کنم. ما در تابستان در 
مورد تمدید صحبت کردیم، اما همه چیز به تعویق افتاد. کمی هرج و مرج در بایرن بود زیرا اوضاع 
در باشگاه تغییر کرد. موضع ما روشن بود ولی هیچ کس نزد ما نیامد و نگفت که چه اتفاقی دارد 

می افتد. بنابراین اجازه دادیم همه چیز مسیر خودش را طی کند.«
وی در ادامه گفــت: »دیویس می خواهد دوباره بــا بایرن مونیخ قهرمان لیگ قهرمانان شــود، 
بله، این امیــدواری وجود دارد. در مــورد قدم بعدی او، بایــد ببینیم چه اتفاقی مــی افتد. این 
ســوال را بارها از من پرســیده اند. رئال و چند تیم لیگ برتر انگلیس خواهان دیویس هستند.

او ســه ســال با آلابا بازی کرد و آنها با هم دوســت هســتند و تقریبا هر روز صحبــت می کنند. 
دیویس در مــورد گفت وگوهایی که با هم بــه صورت خصوصی انجام می دهنــد، تمام اطلاعات 
 را با مــن در میان نمی گذارد، اما من مطمئن هســتم که آلابا دوســت دارد دوبــاره کنار دیویس 

بازی کند.«

 میزبانی متفاوت ورزشگاه نقش جهان اصفهان با حضور بانوان هوادار؛ 

حیفِ آن همه شور و شوق
  با وجودی که شب دوشــنبه، دیدار تیم های فوتبال 
سپاهان و الاتحاد در اصفهان برگزار نشد؛ اما آنچه در 
این میان، رویدادی متفاوت رقم زد نخستین حضور بانوان اصفهانی 

در ورزشگاه نقش جهان برای تماشای دیدار تیم محبوب خود بود.
به گزارش ایرنا، شامگاه دوشنبه دهم مهر مقرر بود که دیدار سپاهان و 
الاتحاد عربستان در جریان رقابت های لیگ قهرمانان آسیا از ساعت 
1۹ و 30 دقیقه برگزار شــود؛ اما این مســابقه به علت حضور نیافتن 

بازیکنان تیم عربستانی در زمین بازی، برگزار نشد.
هواداران سپاهان از این مسابقه استقبال کم نظیری کردند و بر اساس 
برخی از آمار و ارقام منتشــر شــده نزدیک به ۶0 هزار تماشــاگر وارد 
ورزشگاه نقش جهان شــدند؛ اما آنچه این دیدار را با سایر مسابقات 
برگزار شده در این ورزشــگاه متفاوت  می کرد، حضور بانوان هوادار و 

فوتبال دوست بود.
با وجودی که در سامانه بلیت فروشــی برای دیدار سپاهان و الاتحاد 
که از ششم مهر فعال شد، امکان خرید برای بانوان میسر نبود و بلیت 
بازی برای سکوهای آقایان به فروش می رسید؛ اما جمعی از بانوان 
فوتبال دوست موفق شدند در ورزشگاه نقش جهان حضور یابند و به 

تشویق تیم مورد علاقه خود بپردازند.
به گزارش خبرنگار ایرنا، از عصر دوشنبه گذشته جمعی از بانوان فوتبال 
دوست با وجودی که بلیت ورود به ورزشــگاه را نداشتند اما همراه با 
خانواده های خود به سمت ورزشگاه نقش جهان رفتند و مقابل ورودی 
شــمالی آن حضور یافتند و جمع دیگری از زنان و دختران ورزشکار و 
هوادار سپاهان نیز با چند دســتگاه اتوبوس خود را به ورزشگاه نقش 

جهان رساندند.
بر اساس مشاهدات خبرنگار ایرنا، با وجودی که بانوان از چند ساعت 
قبل از زمان شروع بازی قصد ورود به ورزشگاه نقش جهان را داشتند 
اما سرانجام از ساعت 1۹ به بعد درهای ورزشــگاه برای آنها باز شد و 

موفق به ورود به ورزشگاه شدند.
بانوان حاضر در ورزشگاه نقش جهان اصفهان در سکوهای طبقه بالا و 
در سمت چپ ورزشگاه مستقر شدند و از همان ابتدای ورود به تشویق 

پرشور و هیجان تیم سپاهان پرداختند.
هواداران مرد و زن در ورزشگاه نقش جهان با تشویق های بی امان و 
منظم خود منتظر ورود بازیکنان 2 تیم بودند اما پس از ساعتی اعلام 
شد که این بازی به دلیل حضور نیافتن بازیکنان تیم الاتحاد عربستان 

در زمین بازی، برگزار نمی شود.
بانوان حاضر در ورزشــگاه نقــش جهان از مناطق و حتی شــهرهای 

مختلف آمده بودند، آنها در ســنین مختلف بودنــد از دختران دانش 
آموز گرفته تا زنان ورزشــکار، مادران و حتی مادربزرگ ها، بسیاری 
از آنها همراه با خانواده های خود برای تماشــای بازی و تشــویق تیم 
سپاهان آمده بودند و می گفتند که شوهر یا پسر یا برادر یا پدر آنها نیز 

در سکوهای آقایان مستقر هستند.
برآوردهای اولیه حاکی از آن اســت که حدود 2 هزار بانوی هوادار به 
منظور تماشای بازی سپاهان در ورزشگاه نقش جهان اصفهان حضور 

داشتند.
یکی از زنان حاضر در ورزشــگاه نقش جهان به خبرنگار ایرنا گفت که 
پسر و برادر او بلیت خریده اند و هم اکنون در ورزشگاه هستند؛ اما خود 

او همراه با بانوان هوادار و با اتوبوس به محل ورزشگاه آمده است.
وی که برای نخستین بار وارد ورزشــگاه نقش جهان شده بود، افزود: 
امروز برای ورود به ورزشگاه بســیار مضطرب بودم؛ اما بالاخره موفق 

به حضور شدیم.
یکی دیگر از بانوان که همــراه با دختر خود از فلاورجــان برای دیدن 
مســابقه به ورزشــگاه نقش جهان آمده بود نیز تاکیــد کرد که دیدن 
فضای ورزشگاه با چنین شور و نشاطی برای او یک رویاست و از اینکه 

توانسته وارد ورزشگاه شود بسیار خوشحال است.
انصاری اضافه کرد: هنگام ورود و خروج و همچنین حضور بانوان در 
ورزشگاه هیچ مشکلی وجود نداشــت و امیدوارم که از این به بعد در 

همه بازی ها، بانوان بتوانند در ورزشگاه حضور داشته باشند.
دو دختر دانشــجو نیز که همراه با پدران خود به محل ورزشگاه آمده 
بودند و با هیجان زیادی تیم محبوب خود را تشــویق می کردند تاکید 
کردند که دوست دارند همه بازی های تیم ســپاهان را از نزدیک و از 

روی سکوها تماشا کنند.
یکی از بانوان لیدر تیم سپاهان نیز با بیان اینکه برگزار نشدن بازی،کام 
همه هواداران را تلخ کرد، تاکیدکرد: اما آنچه برای ما اهمیت داشــت 
این بود که ورود و حضور زنان، تجربه خوب و موفقی بود که به دست 

آمد و امیدواریم تداوم داشته باشد.
درحالی که ورزشــگاه نقش جهان اصفهان شــامگاه دوشنبه تجربه 
جدیدی را پشت سر گذاشت و میزبان بانوان هوادار تیم سپاهان بود، 
بسیاری از خانواده های ورزش دوســت امید دارند که در بازی های 
آینده نیز امکان حضور زنان و به ویژه بلیت فروشی برای آنها به منظور 

ورود به ورزشگاه نقش جهان وجود داشته باشد.

خبر روز

سرمربی تیم بسکتبال ذوب آهن:

ذوب آهن میلیاردی نیست؛ اما پتانسیل بالایی دارد
سرمربی بســکتبال ذوب آهن گفت: با توجه به بودجه ای که در اختیار داشتیم بازیکنان خوبی را به 
خدمت گرفتیم و تیم یکدستی داریم، شــاید چند میلیارد برای هزینه نداشته باشیم، اما بازیکنان 
خوبی در اختیار داریم.مهران حاتمی، ســرمربی تیم بســکتبال ذوب آهن در گفت وگو با خبرنگار 
ایمنا، در خصوص بر عهده گرفتن هدایت سبزپوشان اظهار کرد: ذوب آهن یک تیم ریشه دار، قوی 
و سرآغاز بسکتبال ایران است، از همین رو بسیار خوشــحالم که در این تیم حضور دارم. لیگ برتر 
بسکتبال امسال دشوارتر خواهد بود، چراکه تیم ها بازیکنان بســیار خوبی را به خدمت گرفته اند و 
حتی مهره های ذوب آهن که در این تیم شــاغل بوده اند را جذب کرده اند.وی افزود: ضمن اینکه از 
مجموع 12 تیم نزدیک به 10 باشــگاه حداقل دو بازیکن خارجی خریده اند و همین مسائل سبب 

می شود لیگ دشواری پیش رو داشته باشیم .

لیگ دشواری پیش روی ما است 
سرمربی ذوب آهن با اشاره به پیوستن جابر روزبهانی به کادر فنی این تیم خاطرنشان کرد: روزبهانی 
سرمایه بسکتبال ایران و ذوب آهن است؛ افتخار می کنم که در کادر فنی ما قرار دارد، چراکه به دلیل 
تجربه بالا یک نیروی اثرگذار برای سبزپوشان خواهد بود.وی تصریح کرد: هنوز خریدهای خارجی ما 
قطعی نشده است، اما امیدوارم با همکاری مدیران باشگاه این اتفاق رقم بخورد. بسکتبالیست های 
ایران پتانسیل بالایی دارند و بی شک بازیکنان ذوب آهن از این قاعده مستثنی نیستند؛ با توجه به 
بودجه ای که در اختیار داشتیم بازیکنان خوبی را به خدمت گرفتیم و تیم یکدستی داریم، شاید چند 

میلیارد برای هزینه نداشته باشیم، اما بازیکنان خوبی در اختیار داریم.

بازیکنان ما را با سه برابر قیمت گرفتند
حاتمی، پیرامون بودجه تیم بسکتبال ذوب آهن خاطرنشان کرد: بودجه ما نسبت به سال گذشته 
کاهش پیدا کرده اســت، برخی تیم ها هزینه بســیار زیادی کرده اند، حتــی بازیکنانی که با آن ها 
صحبت داشتیم با سه برابر قیمت به تیم های دیگر پیوستند، در هر حال بازیکن حق دارد و ما نیز اگر 
می خواستیم با توجه به بودجه ای که داشتیم مهره های قدیمی را حفظ کنیم، تنها ۴ نفر می توانستند 
برای ذوب آهن بازی کنند.ســرمربی ذوب آهن ادامه داد: امیدوارم بتوانم سطح بسکتبال اصفهان 
را ارتقا دهم، بیشتر نفرات تیم ما بومی هســتند و برای رسیدن به اوج به زمان نیاز داریم. امیدوارم 
هواداران این شرایط را درک کنند، باید تیم های پایه را گسترش دهیم تا اصفهان در سال های آینده از 
مهره های بومی خود استفاده کند، چراکه این کار بهتر از بستن تیم چند میلیاردی است.وی با اشاره 
به مسیر پیش روی ذوب آهن افزود: از همه کســانی که به من اعتماد کردند، تشکر می کنم. تمام 
تلاش خود را برای ارتقای بسکتبال ذوب آهن و اصفهان به کار خواهم گرفت هرچند اگر واقع بینانه 

نگاه کنیم، با توجه به شرایط دیگر تیم ها مسیر دشواری پیش روی ما خواهد بود.

مستطیل سبز

بازیکنان خوزستانی فقط 
دنبال توپ دویدن را یاد 

گرفته اند!
مربی سابق تیم های پایه باشگاه فولاد معتقد 
است، فوتبالیســت های خوزستانی آگاهی 

تئوری ندارند زیرا به آن ها یاد نداده اند.
محمد علــی چابــک اظهارکرد: متاســفانه 
بازیکنان خوزستانی فقط دنبال توپ دویدن 
را یاد گرفته اند و نمی دانند چرا بازی می کنند. 
آن ها آگاهی تئوری ندارنــد چون به آن ها یاد 
نداده اند. ما در خوزســتان طراح ورزشــی با 
برنامه ریزی کوتاه مدت، میــان مدت و بلند 
مدت نزدیک به استانداردهای بُعد قهرمانی 
فوتبال در رده های ســنی را نداریم و این که 
یک تقویم ورزشی یا یک فراخوان تدوین شود 
نیز بسیار ناکافی اســت.وی ادامه داد: البته 
باید به سیســتم کلی ورزش و فوتبال کشور 
از منظر ســخت افزار و نرم افزار هم نگاه کنیم 
که یک سیســتم فاقد برنامه و خیلی دور از 
استانداردهای حرفه ای است. با این بررسی 
نتیجه می گیریم که اگر خوزستان پر ظرفیت 
در فرآیند استعداد در موضوع ورزش و فوتبال 
به بیراهه می رود، ناشی از عدم برنامه ریزی 
اســت. وقتی که مدیریت ها در ورزش فاقد 
قدرت تصور و تخیل و اهــداف بلند پروازانه و 
عدم قاطعیت در تصمیم گیری باشــند، عدم 
پویایی و نشاط، افسردگی، بی انگیزگی نسل 
آینده ساز در فوتبال و حتی تماشاگران را در پی 

خواهد داشت.
مربی ســتابق تیم فوتبال منتخب خوزستان 
بیان کرد: وقتی مدیران عامل باشــگاه ها از 
کارشناسان ورزشی دارای تحصیلات ورزشی 
مسلط به اجرا، تفســیر و تحلیل، ارائه راهکار 
خروج از بحران و ... استفاده نمی کنند، ورزش 
و فوتبال به مشکل می خورد. فراموش نکنیم 
کار تیم داری در فوتبال ایران ســلیقه ای و به 
نوعی شخصی است و ابزار لازم برای یک تیم 
حرفه ای وجود ندارد. اگر نفت مسجد سلیمان 
در بین لیگ برتر و لیگ دسته یک در حال تردد 
است، به این دلیل است که ساختار باشگاهی 
حتی نزدیک به اســتانداردهای قهرمانی در 

لیگ یک را هم ندارد. 

فوتبال جهان

عکس خبر

 نیمار، ورزشگاه آزادی 
را فراموش نمی کند

نیمار در جریان بازی با نســاجی، 
در طول بازی ســبکبال و درخشان 
بــود؛ گل زد، پــاس گل داد و در 
کانــون توجهات حضور داشــت و 
حتی وقتی برای زدن کرنر به سمت 
هواداران نساجی می رفت، خیلی 
زود با دو آتشــه های سرخ پوش 

رابطه صمیمی برقرار کرد.

بازیکنان ســپاهان باور نداشــتند که دیدار آنها برابر 
الاتحاد برگزار نخواهد شد.

بازیکنان ســپاهان درســت بــه موقع گــرم کردن 
برای شــروع دیدار برابر الاتحاد را آغــاز کردند. پیام 
نیازمند،زکی پور، دانشگر، یزدانی، رضاییان، قربانی، 
کریمی، احمدزاده، حســین نژاد، اســدی و شهریار 
مغانلو 11 بازیکنی بودند که قــرار بود در ترکیب اصلی 
بازی کنند.10 بازیکن ســپاهان دقایقی پس از پیام 
نیازمند وارد چمن ورزشــگاه نقش جهان شدند و به 
شدت هم مورد تشــویق هواداران پرشــور حاضر در 
ورزشــگاه قرار گرفتند. این رویه تــا پایان گرم کردن 
ادامه داشت و در حالی که کم کم مشخص شده بود 
که اوضاع عادی نیست ســپاهانی ها سعی کردند با 
حفظ ظاهر و با دویدن بــه رختکن بروند.همه منتظر 
شــنیدن خبری درباره دلیل عــدم ورود الاتحاد به 
زمین بودند و ســرانجام در حالی که همــه در ابهام 

بودند و شنیده می شد تیم عربستانی هم ورزشگاه را 
ترک کرده، دقایقی بعد بازیکنان سپاهان و در رأس 
آنها فرشاد احمدزاده وارد زمین شدند، تا از هواداران 
تیم شان تقدیر و از آنها بابت حضورشان تشکر کنند.

البته که چهره های بازیکنان ســپاهان در ورود دوباره 
هیچ شباهتی به سری اول حضورشان نداشت و آنها 
با چهره های درهم و مستاصل از هواداران تشکر کردند 

و آرام آرام به رختکن بازگشتند.

 چهره های برافروخته و مستاصل بازیکنان سپاهان

عکس: ایسنا



پنجشنبه  13  مهر  1402 /  19  ربیع الاول  1445  /  5  اکتبر    2023 / شماره 3918 

ارتقای فرهنگ ترافیک، با آموزش دانش آموزان در منطقه 11 
شهرداری اصفهان

مدیر منطقه ۱۱ شــهرداری اصفهان با اشــاره به برگــزاری کارگاه های آموزشــی ترافیک با حضور 
دانش آموزان این منطقه گفت: با توجه به اینکه آموزش می تواند منجر به توســعه آگاهی شــود، 
در ارتقای فرهنگ ترافیک، ابزاری برای رشــد و تقویت نهادینه کردن و احترام گذاشتن به قوانین 
راهنمایی و رانندگی است.حسن محمدحســینی در گفت وگو با خبرنگار ایمنا، با اشاره به برگزاری 
کارگاه های آموزشی ترافیک با حضور دانش آموزان منطقه ۱۱ شهرداری اصفهان اظهار کرد: در این 
کارگاه آموزشی، مسئول امور آموزش و فرهنگ ترافیک با تعریف ترافیک مطلوب، نکات مهم ایمنی 
در عبور و مرور، واژه های مهم ترافیک، لزوم استفاده از کمربند ایمنی، تجهیزات ترافیکی نصب شده 
در سطح شهر و عوامل موثر در ایجاد ترافیک را برشمرد و مقررات راهنمایی و رانندگی مانند نحوه عبور 
از عرض خیابان، پیاده رو، توجه به مقررات ترافیکی و نحوه سوار و پیاده شدن از سرویس مدارس 
را به تفصیل شرح داد.وی با اشاره به اینکه آموزش فرهنگ ترافیک به کودکان یکی از اساسی ترین 
مباحث مربوط به فرهنگ سازی و زیربنای تصمیم ها و اقدامات بعدی در این زمینه است، افزود: 
شهرداری باید آموزش های ترافیکی به دانش آموزان را به عنوان یکی از مهارت های زندگی اجتماعی، 
وظیفه خود قرار دهد و از سنین پایین این آموزش ها آغاز کند تا در ذهن کودکان نهادینه شود، زیرا 
آموزش ایمنی ترافیک بدون شک یکی از مؤثرترین و کارآمدترین روش های تغییر الگوهای رفتاری 
کودکان و نوجوانان در برخورد با مسائل ترافیک به شمار می رود.مدیر منطقه ۱۱ شهرداری اصفهان 
خاطرنشان کرد: آموزش کودکان به عنوان رکن اساسی اصلاح فرهنگ ترافیک، نقش بارزی در تغییر 
نگرش و باورهای رفتاری تردد و استفاده از معابر دارد و برای دست یافتن به این مهم، باید تغییرات 
و اصلاحاتی در زمینه نگرش و فرهنگ ترافیک ایجاد شود.وی ادامه داد: با توجه به اینکه آموزش 
می تواند منجر به توسعه آگاهی و ویژگی های شخصیتی افراد و چگونگی توسعه اندیشه و کنار آمدن 
و پذیرش و تسلیم با واقعیت های زندگی شود، در ارتقای فرهنگ ترافیک، ابزاری برای رشد و تقویت 
نهادینه کردن و احترام گذاشتن به قوانین راهنمایی و رانندگی است که این فرآیند در عرصه زندگی 

شهری باید با راهکارها و استراتژی های کوتاه مدت و بلندمدت همراه باشد.

 استقبال شرکت های فناور بین المللی از نمایشگاه فن نما 
در اصفهان

سه هیئت بین المللی از کشور های روســیه، ارمنستان و عراق در نخســتین نمایشگاه فن نما در 
اصفهان حضور دارند.معاون برنامه ریزی و توسعه سرمایه انسانی شهردار اصفهان  با اشاره به حضور 
سه هیئت بین المللی از کشور های روســیه، ارمنستان و عراق در نخســتین نمایشگاه فن نما در 
اصفهان گفت: این شرکت ها از فناوران برتر محسوب می شوند و حضو ر آن ها در این نمایشگاه برای 
ما یک فرصت مناسب است.سعید ابراهیمی افزود: همدلی و اتحاد یکی از مهم ترین ویژگی هایی 
بود که در برگزاری هر چه بهتر نمایشــگاه تاثیر بسزایی داشــت.وی، هدف نخست از برگزاری این 
نمایشگاه را رویدادی استانی بیان کرد و گفت:، اما در سطح ملی شرکت های بسیار خوبی حضور پیدا 
کردند. معاون برنامه ریزی و توسعه سرمایه انسانی شهردار اصفهان تصریح کرد: دعوت رییس بنیاد 
علمی اکو برای حوزه فناوری از دیگر ناگفته های برگزاری این نمایشگاه بود تا بتوانیم از ظرفیت های 
بین المللی بیشتر استفاده کنیم.ابراهیمی با تاکید بر اینکه در اصفهان ظرفیت های خوبی در حوزه 
علم و فناوری فراهم اســت افزود: در صورتی که این ظرفیت ها کنار یکدیگر قرار گیرد و هم افزایی 
ایجاد شود، به طور قطع می تواند تاثیر بســزایی در این موفقیت داشته باشد.معاون برنامه ریزی و 
توسعه سرمایه انسانی شهردار اصفهان گفت: در حال حاضر بین اعضا یک شبکه ارتباطی تشکیل 
شده است که امید است ادامه پیدا کند، چراکه خواسته ما نیز ادامه این ارتباطات شبکه ای است و 
تلاش می شود سوژه های شناسایی شده را به مرحله قرارداد برسانیم تا این فرآیند به طور مستمر 

ادامه پیدا کند.

معاون شهرسازی و معماری شهردار اصفهان اعلام کرد:

ارائه خدمات هوشمند به شهروندان تا پایان امسال

معاون شهرسازی و معماری شهردار اصفهان گفت: تلاش می کنیم از طریق 
ارتباط با شــرکت های دانش بنیان، فناوری حوزه طراحی شهری را بومی 
شده و به طور مقتضی وارد حوزه شهرســازی و معماری کنیم تا طراحی، 
برنامه ریزی شهری و طراحی معماری ما مبتنی بر هوش مصنوعی باشد.

وحید مهدویان در حاشیه برگزاری نمایشگاه فن نما در گفت وگو با خبرنگار 
ایمنا، اظهار کرد: با ورود به عصر فرامدرن و ایجــاد دگرگونی های فراوان، 
موضوع تکنولوژی در این بین بســیار شاخص اســت و در حوزه فناوری 
روزانه با دگرگونی های شــگفت انگیزی مواجه هســتیم.وی افزود: این 
دگرگونی ها بر کالبد شــهرها، جامعه، فرهنگ، خانواده و سبک زندگی ما 
تاثیر بسزایی داشته است.معاون شهرسازی و معماری شهردار اصفهان با 
اشاره به حوزه شهرسازی که ساخت شهر را بر عهده دارد، تصریح کرد: یکی 
از دگرگونی هایی که در این عصر اتفاق افتاده در این حوزه است و فعالیت ها 
در دو محور اصلی پیش مــی رود.وی با بیان اینکه این محورها شــامل 
طراحی و برنامه ریزی هوشــمند و ارائه خدمات شهرسازی به شهروندان 
است، گفت: اســتفاده از نرم افزارهای هوشــمند برای طراحی شهری با 
رعایت شــاخص های محیط زیســت، ترافیک و فنی که طراح آنها را باید 
برای طراحی خود حتما در نظر گیرد و به آن توجه داشــته باشد.مهدویان 
اضافه کرد: زمانی که هوش مصنوعی درگیر این موضوع شود، به طور قطع 

طرح های ما ضریب خطای کمتری خواهد داشت و در نتیجه شکل گیری و 
توسعه شهرهای ما در حوزه طراحی شهری می تواند هوشمندانه باشد.وی 
خاطرنشان کرد: تلاش می کنیم از طریق ارتباط با شرکت های دانش بنیان 
فناوری حوزه طراحی شــهری را بومی شــده و به طور مقتضی وارد حوزه 
شهرســازی و معماری کنیم تا طراحی، برنامه ریزی شــهری و طراحی 
معماری ما مبتنی بر هوش مصنوعی باشد.معاون شهرسازی و معماری 
شهردار اصفهان با اشاره به محور دوم فعالیت های حوزه شهرسازی در عصر 
فرامدرن گفت: در واقع باید بتوانیم بر مبنای فناوری های نوین، سرعت خود 
در ارائه خدمات به شهروندان را افزایش دهیم، کیفیت را بالا ببریم و درصد 
خطاها را کاهش دهیم.وی با بیان اینکه گام نخست این موضوع در برنامه 
سامانه توسعه هوشمند شهری )اصنو( برداشته شد، گفت: بر این اساس 
به منابع جامع اطلاعات شهری دست پیدا کردیم و در این بستر بسیاری از 
خدمات ما از حالت سنتی و الکترونیک خارج و به شکل هوشمند تبدیل 
شد.مهدویان خاطرنشــان کرد: تا پایان امسال به مجموعه ارائه خدمات 
هوشمند به شهروندان خواهیم رسید و در این راستا بسیاری از اقداماتی که 
توسط کارکنان شهرداری و بر اساس سلیقه های شخصی انجام می شد، 
در حوزه هوش مصنوعی و هوشمندسازی انجام می شود.وی با بیان اینکه 
در فاز دوم، بحث تنظیم سناریوهای هوشمند مطرح می شود و تصمیمات 

مدیران شهری بر اساس تصمیم سازی کارشناسان است، گفت: اینکه شهر 
به کدام طرف توسعه پیدا کند، بلندمرتبه سازی شود یا در سطح گسترش 
پیدا کند یا تغییرات کاربری که در حین توســعه شــهر اتفاق می افتد، بر 
اساس تصمیم سازی های کارشناسان است.معاون شهرسازی و معماری 
شهردار اصفهان ادامه داد: در نمایشــگاه فن نما متخصصان در این حوزه 
شناسایی و جذب می شوند و در این راستا در تلاش هستیم تا از این پس 
این تصمیم سازی ها را به هوش مصنوعی بسپاریم.وی افزود: کارشناسان 
شاخص هایی از جنس اقتصادی، اجتماعی و کالبدی که لازمه طراحی در 
این حوزه است را به هوش مصنوعی می دهند که بر اساس این شاخصه ها 
و تکنولوژی کــه در هوش مصنوعی وجود دارد، بدون نیاز به کارشناســان 
توسط این فن برای مدیران تصمیم سازی انجام خواهد شد.مهدویان با 
تاکید بر حرکت به سمت تصمیم سازی هوشمند گفت: ابتدای این مسیر 
در حال تدوین مدل های آن هستیم و برای ادامه مسیر به تخصص و کمک 
متخصصان و شــرکت های دانش بنیان نیاز داریم تــا مدیران ما در حوزه 
شهرسازی بتوانند با حداقل خطا تصمیم گیری کنند.معاون شهرسازی و 
معماری شهردار اصفهان اضافه کرد: نمایشگاه فن نما در این مسیر می تواند 
به ما کمک کند تا ضمن اعلام خواســته های خود، افراد متخصص در این 

حوزه را شناسایی و جذب کنیم.

مدیر شهرســازی الکترونیک معاونت شهرسازی 
و معمــاری شــهرداری اصفهان گفت: نخســتین 
نمایشگاه ملی فناوری و نوآوری »فن نما« در حال 
برگزاری اســت و غرفه شهرســازی الکترونیک و 
ســامانه »اصنو« با ارائه گزارش عملکرد این حوزه 
در نیمه نخست ۱۴۰۲ و معرفی اهداف این طرح نیز 
حضور دارد.امید علی اصغری در گفت وگو با خبرنگار 
ایمنا اظهار کرد: نخستین نمایشــگاه ملی فناوری 
و نوآوری »فن نمــا« از روز دوشــنبه دهم مهرماه، 
با حضور جمعی از مدیران ارشــد شــهری به منظور 

معرفی محصولات و خدمات فناورانه، ســوژه یابی 
برای ســرمایه گذاری، مذاکرات و انعقــاد قرارداد 
با حضــور صاحبان صنایع، بازرگانان، شــرکت های 
دانش بنیان، مدیران نهادها و دستگاه های اجرایی 
به میزبانی شــهر اصفهان فعالیت خود را آغاز کرده 
اســت.وی افزود: غرفه شهرســازی الکترونیک و 
ســامانه »اصنو« با ارائه گزارش عملکرد این حوزه 
در نیمه نخســت ســال ۱۴۰۲ و معرفی اهداف این 
طرح که شــامل کاهش مدت زمان صــدور پروانه 
ساختمانی، غیرحضوری شدن فرآیند صدور پروانه، 
حذف امضاهــای طلایی، شــفافیت در هزینه های 
پرداختی و پرداخت الکترونیک هزینه های پروانه 
ساختمان است، نیز برپا شده است.مدیر شهرسازی 
الکترونیک معاونت شهرسازی و معماری شهرداری 

اصفهان با اشاره به آمار صدور پروانه ساختمانی در 
مناطق پانزده گانه خاطرنشان کرد: طبق این گزارش، 
با استفاده از سامانه سرا ۸ تعداد ۴۹۴ و سامانه اصنو 
)سرا ۱۰( تعداد ۱۹۲۹ پروانه ساختمانی صادر شده 
است.وی ادامه داد: الکترونیکی شدن ارائه خدمات 
شهرسازی در راستای ایجاد شهر هوشمند به عنوان 
یکی از راهکارهــای نوین برای کاهش مشــکلات 
شــهری، مورد توجه برنامه ریزان شهری قرار گرفته 
اســت و راهکاری برای پایداری شــهرها و کاهش 
تخلفات ساختمانی به شمار می رود که در این راستا 
سامانه اصنو راه اندازی شد.علی اصغری گفت: هدف 
از برگزاری نمایشگاه فن نما، شناسایی فناوری ها و 
برقراری ارتباط با شرکت های دانش بنیان، پارک های 

علم و فناوری و مبادله دانش فناوری است.

مدیر شهرسازی الکترونیک معاونت شهرسازی و معماری شهرداری :

 پای »اصنو« به نمایشگاه فن نما باز شد

ی  شرکت ها با  ط  رتبا ا طریق  ز  ا می کنیم  تلاش 
دانش بنیان فناوری حوزه طراحی شهری را بومی شده 
و به طور مقتضی وارد حوزه شهرسازی و معماری کنیم تا 
طراحی، برنامه ریزی شهری و طراحی معماری ما مبتنی 

بر هوش مصنوعی باشد

شهردار اصفهان:
 شهرداری برای تکمیل موزه دفاع مقدس آمادگی 

کامل دارد
شــهردار اصفهان گفت: شــهرداری این کلان شــهر آمادگــی کامــل دارد با توجه بــه امکانات و 
سازوکارهای خود، صفر تا صد موزه دفاع مقدس را تکمیل و در مدت یک سال آن را تحویل دهد.به 
گزارش خبرنگار ایمنا، علی قاسم زاده در 
نشســت صمیمانه با جمعی از دختران 
و همسران شهدای دفاع مقدس اظهار 
کرد: یکــی از بهترین روزهــای من در 
این مکان به واســطه دیدار با این جمع 
ارزشــمند که همگی از یــادگاران دفاع 
مقدس هســتند، امروز بوده است.وی 
با بیان اینکه حماســه دفــاع مقدس، 
فرهنگ ایثار و شــهادت و گنجینه دفاع 
مقدس به اذعــان امامین انقلاب برای 
کل تاریخ انقلاب اسلامی قابل استفاده خواهد بود، افزود: تاریخ و گنجینه دفاع مقدس هرگز به 
دست فراموشی سپرده نخواهد شد و باید نسل های آینده از این سرچشمه فرهنگ ایثار و شهادت، 
بهره مند شوند، لذا در هر دوره ای باید به فراخور مناسبت ها و شرایط، از این گنجینه بهره برد.شهردار 
اصفهان تصریح کرد: انتقال فرهنگ ایثار و شهادت به نســل های بعدی، رسالت مشترکی است 
که در تمام ادوار باید به آن توجه کرد؛ هر دوره ای که بتوانیم این فرهنگ را به منصه ظهور برسانیم، 
شــهرداری آمادگی آن را دارد که در کنار دغدغه مندان و متولیان فرهنگی قرار گیرد تا زمینه های 
تحقق این مهم را میسر سازد.وی افزود: یکی از مهم ترین رسالت های شهرداری توجه به معماری 
شهر است بر این اساس می توان تلفیقی میان توجه به معماری شهری و ضرورت نگاه به فرهنگ 
ایثار شهادت در شهر اصفهان داشت، چراکه معتقدیم باید فرهنگ ایثار و شهادت برای ماندگاری 
در سطح شهر، نقشی مهم در معماری شهری رقم بزند.قاســم زاده با بیان اینکه در صدد هستیم 
هر کجا نام و نشانی از شــهادت و ایثار است، آن را در معماری شــهری بگنجانیم، ادامه داد: اگر 
امروز شاهد ماندگاری آثار فاخر عصر صفوی هســتیم، به دلیل نقش این آثار در معماری شهری 
و همچنین مکتوب شــدن آن هاست، بر این اســاس باید فرهنگ ایثار و شهادت و شاخصه های 
مرتبط با آن در معماری شهری جای داده شود و همزمان، این مفاهیم ارزشی را در عرصه مکتوب 

و کتاب نویسی رونق بخشیم.
وی با بیان اینکه با توجه به امکانات و مقتضیات در تلاش بوده ایم اقداماتی را برای ترویج و تثبیت 
فرهنگ ایثار و شهادت در سطح شهری و در این دوره ششم مدیریت شهری داشته باشیم، گفت: 
نام گذاری خیابان ها و معابر و اولویت دادن آن با نام ســرداران شــهید و شهدای دفاع مقدس و 
شهدای امنیت، طراحی نام معابر و خیابان ها با تمثال شهدا و استقرار نماد لاله سر هر کوچه مزین 
به نام شهید، تاکید و توجه بیشتر به بحث ســاماندهی گلستان شهدا برای درخشان تر کردن این 
چراغ فروزان شهری و بحث الگوسازی و نمادسازی معراج شــهدای اصفهان )سردخانه کهندژ 
در دوران دفاع مقدس( نیز از دیگر برنامه ریزی هاست که درصدد مذاکره آن با مسئولان این امر 

هستیم.
شــهردار اصفهان تصریح کرد: برای تکمیل موزه دفاع مقدس، شهرداری اصفهان آمادگی خود را 
اعلام کرده است که از صفر تا صد موزه توسط شهرداری اصفهان انجام و تحویل متولیان آن جهت 

اداره آن شود، اما شاهد نبود اراده لازم از سوی نهادهای ذی ربط موزه دفاع مقدس بوده ایم.
وی خاطرنشان کرد: امروز نیز در محضر خانواده شهدا اعلام می کنیم، شهرداری اصفهان آمادگی 
کامل دارد با توجه به امکانات و ســازوکارهای خود، صفر تا صد موزه دفاع مقدس را تکمیل و در 

مدت یک سال آن را تحویل دهد.

اخبار

خبر روزبا مسئولان

 »فن نما« می تواند به یک 
برند بین المللی تبدیل شود

سخنگوی شورای اسلامی شهر اصفهان گفت: 
سعی شده اســت بسترهای مناســب برای 
مجموعه هــای مختلف دانش بنیــان و فناور 
فراهم شود تا نمایشگاه فن نما بتواند به هدف 
خود یعنی ارتباط بین گروه هــای مختلف در 
راستای تبدیل دانش به ثروت برسد و به یک 

برند بین المللی تبدیل شود.
به گزارش خبرنگار ایمنا، علی صالحی در حاشیه 
بازدید از نمایشگاه ملی فن نما اظهار کرد: طی 
ســال های اخیــر، در حوزه های زیســت بوم 
کارآفرینــی، دانش بنیان ها، کســب وکارهای 
نوپا و موارد مشابه، همواره با مسائل مختلفی 
روبه رو بوده ایم و با رشد این مجموعه شرکت ها، 
همیشــه مســائل متفاوتــی پیــش رو قرار 
می گرفت.وی ادامه داد: امروزه این مجموعه 
شرکت ها در جایگاهی قرار دارند که شاید دیگر 
نیاز به مداخله مســتقیم نهادهای حاکمیتی 
نداشته باشــند؛ اما نیاز اســت که بسترهای 
مختلفی فراهم شود که این بسترسازی شامل 
تعامــل مجموعه های دانش و فنــاوری برای 
تبادل دانش و تکمیل زنجیره دانش تا محصول، 
همکاری مجموعــه ســرمایه گذار و مجموعه 
محصولات فناورانه و در نهایت رسیدن مخاطب 
و بهره بردار به محصول تجاری ســازی شــده، 
خواهد بود.سخنگو و عضو هیئت رییسه شورای 
اسلامی شــهر اصفهان خاطرنشــان کرد: اگر 
بتوانیم از نگاه حاکمیت و شــهرداری ها، بستر 
مناســب برای ملاقات گروه های مختلف را به 
وجود بیاوریــم، مهم ترین کار در ایــن حوزه را 
انجام داده ایم که موجب فعال شــدن زنجیره 
دانش تــا تجاری ســازی می شــود و چرخه 
امیدآفرینی نیز در کشــور تقویت خواهد شد. 
وی در مورد تاثیرات برگزاری نمایشــگاه هایی 
همچون فن نما، افزود: سرمایه ها و انگیزه های 
سرگردان برای سرمایه گذاری، به طور هدفمند 
جــذب خواهد شــد تــا شــاخص های کلان 
اقتصادی همانند رشد اقتصادی از سرمایه ها 
و محصولات نفتی جدا شــود که امیدواریم به 
واســطه تکمیل چرخه فناوری، شاهد رشد 

اقتصادی در سال های آینده باشیم.

 مدیر منطقه پنج شهرداری اصفهان با اشاره به پیاده روسازی ضلع جنوبی و شمالی بلوار غدیر سپاهان شهر گفت: اجرای جداول، موزائیک فرش و بتن ریزی 
به متراژ حدود ۱۰۰۰ متر مربع با ۲۰ درصد پیشرفت فیزیکی و با اعتبار ۹ میلیارد ریال انجام می شود.حسین کارگر در گفت وگو با خبرنگار ایمنا با اشاره به اهمیت 
و ضرورت توجه به مسائل عمرانی اظهار کرد: با هدف ساماندهی ساختار و فضاهای شهری، مناسب ســازی معابر و پیاده روها در سطح این منطقه در حال 
انجام است.وی با اشــاره به اهمیت خدمت رسانی شایسته در راستای تامین آرامش و آسایش شــهروندان، افزود: با هدف تسهیل در عبور و مرور عابران و 
سلامت شهروندان، عملیات پیاده روسازی در سطح منطقه در قالب پروژه های محله محور در حال اجراست.مدیر منطقه پنج شهرداری اصفهان با اشاره به 
پروژه پیاده روسازی و مناسب سازی کوچه شهید ابرقویی نژاد با ۱۰۰ درصد پیشرفت فیزیکی و اعتبار شش میلیارد و ۲۷۸ میلیون ریال، گفت: این پروژه شامل 
تعویض جداول بتنی، اجرای موزائیک فرش و دفع آب های سطحی به طول ۱۶۰ متر اســت. وی تصریح کرد: ترمیم پیاده روی ضلع شمالی بلوار دانشگاه و 
تعمیرات سطح منطقه با اعتبار پنج میلیارد و ۸۷۵ میلیون ریال شامل تعویض جداول بتنی و موزائیک فرش به طول ۱۰۰۰ متر با ۸۰ در صد پیشرفت فیزیکی 

انجام شده است.

پیشرفت 20 درصدی پیاده روسازی ضلع جنوبی و شمالی بلوار غدیر سپاهان شهر

مدیران جدید 
شهرداری اصفهان 

منصوب شدند
در نخســتین ماه از پاییــز ۱۴۰۲ و با 
هدف آغاز فصل جدیدی از خدمت در 
مدیریت شهری، »علی قاسم زاده« 
شــهردار اصفهان با صــدور احکامی 
جداگانــه مدیــران جدیــدی را در 

شهرداری اصفهان منصوب کرد.

عکس خبر
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مجمع عمومی فوق العاده صاحبان سهام شرکت  احیا 
ســپاهان با حضور 42/5۹ درصد از سهامداران، روز 
یکشنبه ساعت ۹ صبح، در نهمین روز از هفتمین ماه سال و در سالن اجتماعات 

تالار رودکی اصفهان برگزار شد.
در ایــن مجمع، دکترشهشــهانی پــور در جایــگاه رییس، دکتر نــوری ناظر، 
دکترطهماسبی معاون مالی و منابع، سردار بابایی ناظر، دکتر مزدارانی منشی و 

اعتمادی فر به عنوان بازرس قانونی حاضر شدند.
در ابتدای جلسه  گزارش فعالیت های هیئت مدیره و سپس گزارش حسابرس 

قانونی برای سهامداران  حاضر در مجمع قرائت شد.
بعد از استماع گزارش فعالیت هیئت مدیره با اکثریت آرای سهامداران، تقسیم 

سود نقدی به ازای هر سهم 150 تومان به تصویب رسید.
علی یوسف پور، رییس هیئت مدیره شرکت با اشاره به تاسیس شرکت در 25 
سال پیش و نظر به اینکه اکثر ســهام داران این شرکت را جانبازان و ایثارگران 
تشکیل داده اند،گفت: »جانبازان و ایثارگران عزیز حق بزرگی بر گردن ما و ملت 
ما دارند چرا که آنها با وجود مشکلاتی که با آن دست و پنجه نرم می کنند هرگز 

لب به گلایه نگشوده اند.«
یوسف پور در ادامه سخنان خود افزود: شرکت احیای سپاهان با 25 سال سابقه 
جزو 100 شرکت اول ایران و در رده نود وهفتمین از نظر شرکت کلان اقتصادی و 

از نظر معدنی در رده پنجم یا ششم قرار دارد.
رییس هیئت مدیره شرکت احیای ســپاهان از زحمات هیئت مدیره گذشته و 
همچنین بنیانگذاران شرکت و کارکنان  که توانسته اند با زحمات بسیار  تا امروز 

همراه و همدل، دلسوزانه برای رشد و اهداف شرکت گام بردارند، تشکر کرد.
وی در خصوص چشم انداز شرکت احیای ســپاهان گفت: ما برای رسیدن به 
افق های روشن شرکت، چهار مرحله را طراحی کرده ایم و یک هیئت با تجربه و 
متخصص  به روی این طرح ها در حال کار کردن هستند و طرح های فوق که در 
آن برنامه های راهبردی و کلان شــرکت  تعریف شده به سه دسته کوتاه مدت، 

میان مدت و بلند مدت تقسیم شده است.
یوسف پور، هدف اصلی شرکت احیای سپاهان را، تثبیت در سطح ملی خواند 
و یادآور شد: ما همه توان خود را به کار خواهیم گرفت تا بتوانیم  جایگاه شرکت 
احیای سپاهان را از رده ۹7 به رده  50 به عنوان یک هلدینگ اقتصادی در کشور 

برسانیم.

وی افزود: شاید برای خیلی از سهامداران این ســوال پیش بیاید که این کار تا 
چه حد می تواند عملی شود و بنده اطمینان می دهم که عملی خواهد شد. ما در 
مرحله اول با پیگیری، اتخاذ تصمیمات هوشمندانه در توسعه سرمایه گذاری ها، 
استخدام مدیران با تجربه وعالی رتبه کشور از دانشگاه های معتبر و با استفاده 
از توان نیروهای جوان متعهد و دلســوز که در زمینه معدن، یا زمینه مهندسی 
ساختمان کار می کنند، اســتفاده می کنیم که این اقدام می تواند شرکت را به 

اهداف طراحی شده برساند.
این مقام مسئول گفت: ان شاءا... طی چند سال آینده و در مرحله اول تصمیم 
داریم به گونه ای عمل کنیم تا شرکت احیای سپاهان در رده پنجاهمین هلدینگ 
اقتصادی کشور بدرخشد.گام بعدی تثبیت  شــرکت احیای سپاهان در سطح 

ملی است و بعد از آن فعالیت در سطح منطقه کشورهای همسایه است.
یوســف پور ادامه داد: امروز که بنده با شــما صحبت می کنم شــرکت احیای 
سپاهان در مزایده سنگ آهن، غوریان ولایت هرات شرکت و برنده شده است 

و این خبر  توسط کشور افعانســتان به ما داده شد که در آینده ای نزدیک جهت 
بستن قرار داد برنامه ریزی خواهیم کرد.

رییس هیئت مدیره شرکت احیای ســپاهان گفت: لازم به ذکر است یکسری 
کشورها که شــرایط همکاری دارند نیز از ما دعوت کرده اند بنابراین  نیاز است 
وزارت خارجه نیز در خصوص این موضوع همکاری و هماهنگی لازم را به عمل 
بیاورد.وی  در ادامه سخنان خود در خصوص بحث معادن گفت: شرکت احیای 
سپاهان در معادن سنگ آهن، زغال سنگ، منگنز  و … هم اکنون فعالیت می 
کند و سیاست مدیران شرکت این اســت که در تولید فلزهای رنگی، مس، طلا 
و دیگر فلزات وارد شــویم. هم اکنون نیز قراردادی با یکی از معادن در خراسان 
بسته شده که در حال حاضر مشغول اکتشاف هستیم و به نظر می رسد ذخایر 

خوبی داشته باشد.
 یوسف پور گفت: سیاست های  جدید شــرکت بر اساس منویات مقام معظم 
رهبری که فرمودند »کارها را به مردم واگذار کنید« دیده شده چرا که امروز معادن 

بســیار زیادی وجود دارند که دولتی یا شبه دولتی هســتند  و به دلایلی بهره 
برداری کمی از آنها می شود بنابراین در تلاش هستیم  که بتوانیم طی مذاکراتی 
با این شرکت های دولتی و شــبه دولتی، قرار دادهایی را در قالب پیمانکار یا 

شراکت مالکیتی انجام داده و حوزه کار را در داخل کشور گسترش بدهیم.
علی یوسف پور در پاسخ به این سوال که چشم انداز شرکت را برای آینده چگونه 
می بینید، بیان داشت: در معادن  علاوه بر تامین  مواد معدنی و کنستانتره در 
حال تحقیق و بررسی هســتیم تا در گام بعدی در بحث گندله سازی یا تولید 
شــمش فولادی نیز بتوانیم برنامه ریــزی کنیم و این یک خبــر خوب برای 

سهام داران شرکت است.
وی  با اشاره به بحث IT  شرکت گفت: متاسفانه  در گذشته شرکت با یک عقب 
ماندگی در این زمینه رو به رو بوده؛ اما  ان شاءا... در آینده ای نزدیک کلیه قرار 

دادها با  آخرین فناوری های IT پیاده  و منعقد خواهد شد.
یوسف پور در خصوص حضور در صحنه  بین  المللی افزود: با توجه به جلسه ای 
که با وزارت خارجه داشتیم از ما دعوت کردند تا در کشورهای آفریقایی حضور 
داشته باشیم به خصوص با توجه به ســفر ریاست محترم جمهوری به آفریقا 
و آمریکای لاتین فکر می کنم می توان برنامه هــای خوبی را برنامه ریزی کرد 
که البته این حضور  نیاز به برررسی، دقت و ســاز و کارهای مختص به خود را 
می طلبد. اگر ما بتوانیم در این کشورها ســرمایه گذاری کنیم بدون شک این 

سرمایه گذاری  برای شرکت احیای سپاهان آینده خوبی را رقم خواهد زد.
رییس هیئت مدیره شــرکت  احیای ســپاهان در خصوص نگرانی بعضی از 
سهامداران در پی مشکلات گذشته این شرکت گفت: شاید بعضی از سهامداران 
نگران یکسری اشتباهات یا تخلفات صورت گرفته در گذشته باشند که از همین 
جا به آنها قول می دهیم از طریق مراجع قضایی و پیگیری هایی که در حال انجام 
است هر گونه حقی که از سهام داران ضایع شده باشد با جدیت پیگیری می شود 

تا حق به حق دار برسد.
وی در پایان سخنان خود  یک بار دیگر  اشاره کرد که امیدواریم  با استراتژی های 
در حال تدوین و اســتفاده از توان فنی مدیران متخصص، شایسته  و با تجربه 
همچنین نیروهای جوان وبــا همدلی کارکنان دلســوز و مجموعه  تصمیمات 
هوشمندانه در توسعه ســرمایه گذاری و تلاش بی وقفه کلیه نیروهای شرکت 
احیای سپاهان بتوانیم این شــرکت را از رده ۹7 به رده پنجاه به عنوان یکی از 

هلدینگ های اقتصادی کشور برسانیم.

مجمع عمومی فوق العاده صاحبان سهام شرکت احیای سپاهان برگزار شد؛

تلاش می کنیم جایگاه شرکت احیا سپاهان را از رده ۹۷ به رده  50 به عنوان یک هلدینگ اقتصادی برسانیم

منبع: بازار 
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